
 
Číslo zápisnice: FnPŠ-SR-5/2024 

 
 

ZÁPISNICA 
zo 51. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 

 
 
 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 2) 
 
Dátum a čas konania: 27.06.2024, od 10:00 hod. do 11:45 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Lukáš Pitek, predseda SR FNPŠ 
2. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ 
3. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
4. Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
5. Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ 
6. Ján Záhončík, člen SR FNPŠ 
7. Ján Pivovarník, člen SR FNPŠ 
8. Pavol Bečarik, člen SR FNPŠ 
9. Milan Ľalík, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 
 
 Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ 
 Jozef Božik, člen SR FNPŠ 
 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Miloš Tomáš, predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu Ministerstva cestovného ruchu 
a športu Slovenskej republiky 

 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ 
Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officerka a projektová manažérka pre podporu významných podujatí kancelárie 
FNPŠ 
Michal Noga, projektový manažér kancelárie FNPŠ 
Michal Fabian, právnik kancelárie FNPŠ 
Jozef Tvrdoň, ekonóm kancelárie FNPŠ 
Jakub Kobulnický, projektovo-finančný junior manažér kancelárie FNPŠ 
Peter Drenčák, projektový manažér pre športovú infraštruktúru národného významu kancelárie FNPŠ 

 
Prizvaní hostia a prísediaci na zasadnutí: 
 
 - 
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril predseda SR FNPŠ p. Lukáš 
Pitek a na úvod privítal na zasadnutí SR FNPŠ predsedu dozornej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „DR 
FNPŠ“) a generálneho riaditeľa sekcie športu Ministerstva cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky 
p. Miloša Tomáša. V neposlednom rade privítal všetkých prítomných členov SR FNPŠ a zamestnancov kancelárie 
FNPŠ. Uviedol, že z dôvodu neodkladných pracovných povinností svoju neprítomnosť ospravedlnil člen SR FNPŠ 
p. Patrik Hrbek, zástupca za Slovenský olympijsky a športový výbor (ďalej len „SOŠV“) a p. Jozef Božik, zástupca 
za Združenie miest a obcí Slovenska. Člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb sa účastní zasadnutia SR FNPŠ online 
prostredníctvom aplikácie ZOOM. Na základe počtu členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí predseda SR FNPŠ 
p. Lukáš Pitek skonštatoval, že v zmysle článku 4 ods. 3 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ je SR FNPŠ 
uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice zo zasadnutia SR FNPŠ bol poverený právnik kancelárie FNPŠ 
p. Michal Fabian a overením zápisnice koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia 
Ondrejčáková.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek následne uviedol, že v zmysle § 7 ods. 6 zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde 
na podporu športu a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon 
o fonde“) sa z každého zasadnutia SR FNPŠ vyhotovuje okrem zápisu aj zvukový záznam. Zvukový záznam sa 
rovnako ako zápis zverejňuje na webovom sídle Fondu na podporu športu do 10 dní od zasadnutia SR FNPŠ 
na čas do uplynutia jedného roka od skončenia funkčného obdobia príslušnej SR FNPŠ. Zvukový záznam alebo 
jeho časť sa nezverejňuje, ak tak výslovne rozhodla SR FNPŠ.  
 
Na základe uvedeného predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej veci 
nezverejňovať zvukový záznam rozhodli v úvode zasadnutia.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k tomuto bodu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek 
navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/5/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek skonštatoval, že návrh programu 51. zasadnutia SR FNPŠ bol spolu 
s podkladmi k jednotlivým bodom rokovania doručený všetkým členom SR FNPŠ v riadnom termíne, a to 7 dní 
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pred konaním zasadnutia SR FNPŠ. Podklady k bodu 12 návrhu programu sa dopracovávali ešte v priebehu 
predchádzajúceho dňa, keďže sa dolaďovali posledné technické detaily. V rámci tejto časti bodu programu 
predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek požiadal členov SR FNPŠ o vyjadrenie alebo predloženie prípadných návrhov 
na zmenu alebo doplnenie predloženého návrhu programu zasadnutia SR FNPŠ. 
 
Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia  
4. Informácia o aktuálnom stave projektov významných súťaží organizovaných na území SR v rokoch 2024 

a 2025 
5. Informácia o aktuálnom stave projektov športovej infraštruktúry národného významu 
6. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 

v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu 

b) schvaľovanie žiadosti o vydanie súhlasu so zverením projektu do správy 
c) schvaľovanie zmeny rozpočtu projektu na základe žiadosti predloženej prijímateľom 

8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu 

b) schvaľovanie žiadosti o zmenu umiestnenia projektu 
9. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 

v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č.  2023/001 

10. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí a schválenie dátumu ukončenia finančnej kontroly 
vyúčtovania mimoriadnej podpory v rámci osobitnej výzvy č. 2022/001 – podniky prevádzkujúce 
športovú infraštruktúru 

11. Informácia o ukončení finančnej kontroly predloženej dokumentácie k vyúčtovaniu poskytnutej 
mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory 
pre profesionálne športové kluby č. 2021/001  

12. Schvaľovanie Výročnej správy Fondu na podporu športu za rok 2023  
13. Schvaľovanie návrhu plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu na 2. polrok roka 2024 
14. Rôzne 

 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky alebo pripomienky k predmetnému návrhu programu zo strany členov SR 
FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom návrhu programu: 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/5/2024 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia  
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4. Informácia o aktuálnom stave projektov významných súťaží organizovaných na území SR v rokoch 
2024 a 2025 

5. Informácia o aktuálnom stave projektov športovej infraštruktúry národného významu 
6. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu 

b) schvaľovanie žiadosti o vydanie súhlasu so zverením projektu do správy 
c) schvaľovanie zmeny rozpočtu projektu na základe žiadosti predloženej prijímateľom 

8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu 

b) schvaľovanie žiadosti o zmenu umiestnenia projektu 
9. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č.  2023/001 

10. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí a schválenie dátumu ukončenia finančnej 
kontroly vyúčtovania mimoriadnej podpory v rámci osobitnej výzvy č. 2022/001 – podniky 
prevádzkujúce športovú infraštruktúru 

11. Informácia o ukončení finančnej kontroly predloženej dokumentácie k vyúčtovaniu poskytnutej 
mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory 
pre profesionálne športové kluby č. 2021/001  

12. Schvaľovanie Výročnej správy Fondu na podporu športu za rok 2023  
13. Schvaľovanie návrhu plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu na 2. polrok roka 

2024 
14. Rôzne 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 

 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
2. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 

 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a odovzdal slovo právnikovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi 
Fabianovi, aby vykonal kontrolu plnenia uznesení.  
 

Právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian informoval členov SR FNPŠ, že v rámci programu zasadnutia SR FNPŠ, 
bol ako bod zaradená „Kontrola plnenia uznesení“. Kontrole plnenia uznesení podliehali všetky uznesenia prijaté 
na zasadnutiach SR FNPŠ, a to uznesenie č. 12/4/2022 SR FNPŠ v bode 2 zo dňa 08.06.2023, ktorého úloha stále 
trvá a uznesenie č. 6/3/2024 SR FNPŠ v bode 2 zo dňa 11.04.2024, ktorého termín na splnenie uplynie dňa 



 5 

30.06.2024. 
 

Číslo uznesenia Zodpovedný Pôvodný termín 

splnenia uznesenia 

Nový termín splnenia 

uznesenia 

Uznesenie č. 12/4/2023 

SR FNPŠ v bode 2 zo dňa 

08.06.2023  

L. Pitek T: neurčený T: stále trvá 

Uznesenie č. 6/3/2024 SR 

FNPŠ v bode 2 zo dňa 

11.04.2024  

L. Pitek T: 30.06.2024 T: zrušené uznesenie 

 
O nesplnení termínu uznesenia č. 12/4/2023 SR FNPŠ v bode 2 zo dňa 08.06.2023, kde bol zaviazaný vtedajší 
predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan, aby dal vypracovať spolu s právnym oddelením kancelárie FNPŠ právnu 
analýzu ohľadom možného porušenia ustanovenia § 10a zákona o fonde s prihliadnutím na prijaté uznesenie 
č. 14/2/2023 SR FNPŠ zo dňa 09.03.2023, boli členovia SR FNPŠ informovaní na zasadnutí SR FNPŠ dňa 
09.11.2023 s tým, že sa predmetná úloha pravdepodobne posunie dopredu v súvislosti s avizovaným novým 
návrhom na zmenu a doplnenie zákona o fonde a dôvetkom, že do konca kalendárneho roka sa Fond na podporu 
športu musí venovať prioritnejším úlohám, a to najmä projektom športovej infraštruktúry národného významu (ďalej 
len „ŠINV“) a použitiu účelovo určených finančných prostriedkov poskytnutých Fondu na podporu športu v zmysle 
uznesenia vlády Slovenskej republiky. O uvedenej úlohe boli členovia SR FNPŠ informovaní novým predsedom 
SR FNPŠ p. Lukášom Pitekom aj na predchádzajúcom 50. zasadnutí SR FNPŠ uskutočnenom dňa 23.05.2024, 
pričom úloha stále trvá a nie sú známe nové skutočnosti v predmetnej veci. 
 
Na 46. zasadnutí SR FNPŠ dňa 14.12.2023 prijala SR FNPŠ uznesenie č. 4/10/2023 SR FNPŠ v bode 3, ktorým 
uložila kancelárii FNPŠ v súčinnosti so zriadenou pracovnou skupinou vypracovať návrh kritérií na poskytnutie 
príspevku na projekt podpory významnej súťaže podľa § 15b zákona o fonde, vrátane spôsobu určenia výšky 
príspevku a predložiť ich na zasadnutie SR FNPŠ v mesiaci apríl 2024. Vzhľadom na skutočnosť, že sekcia športu 
novovzniknutého Ministerstva cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky (ďalej len „MCRaŠ SR“) avizovala 
prostredníctvom generálneho riaditeľa sekcie vypracovanie novej metodiky na podporu významných súťaží aj 
s poukazom na postup podpory významných súťaží upravený v § 15b zákona o fonde, pôvodný termín 
vypracovania bol SR FNPŠ uznesením č. 6/3/2024 SR FNPŠ bod 2 zo dňa 11.04.2024 predĺžený do 30.06.2024, 
aby kancelária FNPŠ mala vedomosť o obsahu predloženej metodiky a prípadne zabezpečila jej súlad 
s vnútornými procesmi a § 15b zákona o fonde. Dotknutá metodika by mala nastaviť predvídateľnosť, akým 
spôsobom sa budú podporovať významné súťaže organizované na území Slovenskej republiky.  
 
Ako ďalej právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian uviedol, dňa 03.05.2024 MCRaŠ SR vydalo Metodické 
usmernenie MCRaŠ SR č. 2/2024 k predkladaniu žiadostí o poskytnutie príspevku na národný športový projekt, 
ktorým je organizácia významnej súťaže s účinnosťou od 13.05.2024 (ďalej len „metodické usmernenie“) v súlade 
s § 75 ods. 2 písm. a) zákona č. 440/2015 Z. z. o športe a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov (ďalej len „zákon o športe“). 
 
Záverom si dovolil uviesť, že z obsahového hľadiska vydaného metodického usmernenia nevyplýva žiadna 
formálna alebo vecná participácia Fondu na podporu športu pri tejto agende v nadväznosti na § 15b zákona 
o fonde. Vzhľadom na uvedené, neustálenú metodiku k podpore významných súťaží a neposlednom rade 
avizovanej príprave novely zákona o fonde s neurčeným termínom informoval, že si kancelária FNPŠ dovoľuje 
požiadať SR FNPŠ z dôvodu ustálenia a dopracovania predmetnej agendy o zrušenie dotknutého uznesenia 
a z neho vyplývajúcej úlohy. 
 
 
Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení SR FNPŠ boli splnené. 
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Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek sa následne ujal slova a doplnil rýchlu faktickú informáciu k uvedenej úlohe, že 
v čase, keď na SR FNPŠ schvaľovali podporu významnej súťaže „Svetový pohár v zjazdovom lyžovaní v Jasnej 
2024“, ešte v tom čase nominant úradu vlády v SR FNPŠ p. Ivan Greguška predniesol návrh, aby SR FNPŠ zriadila 
pracovnú skupinu, ktorá v podstate bude definovať niektoré formálne náležitosti, resp. mantinely pri podávaní 
žiadostí zo strany vtedajšieho Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky pri podpore 
významných súťaží. Nakoľko medzičasom v rámci už nového MCRaŠ SR bolo vypracované metodické 
usmernenie, kde je priamo spracovaný návrh MCRaŠ SR, nie je možné, aby sme to my nejakým spôsobom ešte 
rozpracovávali a zasahovali do tej participácie procesu, budeme rešpektovať samozrejme každý návrh, ktorý príde 
z MCRaŠ SR, a preto z uvedeného mu nedáva žiadne „ratio“, aby sme mali existenciu dotknutej pracovnej skupiny 
a v nadväznosti na to, je tam návrh na zrušenie úlohy. 
 
Člen SR FNPŠ p. Jozef Krnáč sa prihlásil o slovo s otázkou k prvému nesplnenému uzneseniu, či to uznesenie 
nejdú zrušiť ohľadom toho možného porušenia, lebo to len presúvame stále a či to má nejaké reálne vyhliadky, kde 
to skončí. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek odpovedal, že úmyselne čakáme na to, kedy sa pracuje na zmene 
zákona o fonde, kde by sa zrušilo výberové konanie na riaditeľa podľa § 10a zákona o fonde. Následne bude dôvod 
na zrušenie tohto uznesenia. Ak ho zrušíme teraz, potom by bola SR FNPŠ nútená ísť do procesu vypísania nového 
výberového konania, čo nebude mať nejaké racionálne opodstatnenie, preto očakávame, aká bude zmena 
zákonnej právnej úpravy a na základe toho potom budú reagovať potom aj na toto uznesenie. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/5/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje zrušenie uznesenia č. 4/10/2023 SR FNPŠ bod 3 zo dňa 

14.12.2023 v znení uznesenia č. 6/3/2024 SR FNPŠ bod 2 zo dňa 11.04.2024 týkajúceho sa vypracovania 

návrhu kritérií na poskytnutie príspevku na projekt podpory významnej súťaže podľa § 15b zákona 

č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov, vrátane spôsobu určenia výšky 

príspevku. 

 

Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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3. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a informoval členov SR FNPŠ o kľúčových 
skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia SR FNPŠ dňa 23.05.2024. Skonštatoval, že 
na poslednom zasadnutí SR FNPŠ bolo emočné vypätie, ktoré malo nejaký dojazd, kde aj na politickej úrovni cítili 
nejaký intenzívny tlak v nasledujúcich dňoch po zasadnutí SR FNPŠ. Ako ďalej uviedol, samozrejme sa v reakcii 
na to snažili komunikovať faktickú stránku zrozumiteľne, prečo sa rozhodli v súlade s regionálnym princípom a 
za tým rozhodnutím si stojí obzvlášť aj s ostatnými. Ujasnili si to tak, že naozaj to rozhodnutie bolo zákonné 
a nevidia opodstatnenie, aby tam bol dôvod na vyvolávanie politických senzácií alebo čohokoľvek iného. 
Samozrejme malo to ešte aj taký mierny dojazd posledné dni, kde ešte bola ambícia niektorých novinárov písať 
o tomto mesiac ex post po zasadnutí SR FNPŠ. Nešiel nejakým spôsobom hodnotiť to, že otázky, ktoré boli 
smerované vo vzťahu k nemu, boli vyslovene tendenčné, až by to nazval kapciózne, smerované k tomu, či sme tu 
nemanipulovali s niečím, či sme neboli zaujatí pri rozhodovaní, či sme nezákonne rozhodovali. Podľa jeho názoru 
dávali naozaj vecnú stránku veci, kde chceli aj zrozumiteľne zodpovedať to, že v minulosti napĺňanie regionálneho 
princípu rozdelenia nebolo napĺňané, tým pádom toto nebolo opätovne pochopené a potom nevidíme akoby realitu 
tej možno slovenskej žurnalistiky, bohužiaľ tu objektívnu stránku veci. Z jeho strany ako štatutárneho zástupcu 
Fondu na podporu športu bola požiadavka o zverejnenie celého rozhovoru v rozsahu otázok a odpovedí, čo nebolo 
naplnené, tak tým pádom si každý môže urobiť obraz sám a samozrejme Fond na podporu športu bude takto 
pristupovať do budúcna vo vzťahu k týmto novinárom, aby sme tiež veľmi rezervovane reagovali na dopyt. 
Následne pokračoval a informoval, že v rámci tzv. Infra 4 sa na úrovni kancelárie FNPŠ distribuovali rozhodnutia 
v zmysle zákona o fonde, to znamená pri rozhodnutiach, kde nebol poskytnutý príspevok, tie musel ísť 
s odôvodnením. Celkovo bolo potrebné vyhotoviť, distribuovať a doručovať spolu 225 rozhodnutí k žiadateľom 
s tým, že úspešní žiadatelia mali potom formát naplnenia tých formálnych náležitostí do fnps.egrant.sk, tam už 
evidujeme niektoré vyplnené zákonné náležitosti. Pre členov SR FNPŠ a ich lepšiu predstavu uviedol, že sú to 
náležitosti v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách a ostatné zákonné náležitosti, ktoré tam musia byť splnené 
a musia byť predložené v čase podpisu zmluvy, takže u žiadateľoch, pri ktorých evidujú splnenie týchto podmienok 
sa pristupuje k podpisu jednotlivých zmlúv. Na záver zhrnul v rámci informácie o časovom rámci, keď sa podpisuje 
zmluva o príspevku, tak posielame do 30 dní 80 % zo schváleného príspevku, takže máme predpoklad, že zhruba 
17 – 18 mil. EUR by sme vedeli posielať už v týchto najbližších dvoch - troch mesiacoch, samozrejme bude to 
závisieť od aktivity žiadateľov, aby to malo relatívne rýchly spád. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/5/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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4. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE PROJEKTOV VÝZNAMNÝCH SÚŤAŽÍ ORGANIZOVANÝCH 
NA ÚZEMÍ SR V ROKOCH 2024 a 2025  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne odovzdal slovo media officerke a projektovej 
manažérke pre podporu významných podujatí kancelárie FNPŠ p. Lucii Antolovej, aby informovala členov SR 
FNPŠ o aktuálnom stave projektov významných súťaží organizovaných na území Slovenskej republiky v rokoch 
2024 a 2025.  
 
Informácia o aktuálnom stave 

• Svetový pohár v zjazdovom lyžovaní žien Jasná 2024 

Zväz slovenského lyžovania predložil v rámci projektu Svetový pohár v zjazdovom lyžovaní žien Jasná 

2024 (20.1.-21.1.2023) vyúčtovanie príspevku vo výške 766 000 EUR dňa 21.5.2024, aktívne 

spolupracuje pri administratívnej finančnej kontrole. Aktuálne kancelária FNPŠ čaká na posledné 

doposlanie fotodokumentácie, ale administratívne už v zásade všetky vyúčtovania – podklady máme 

zaslané, takže toto podujatie bude tak zo strany prijímateľa ako aj zo strany poskytovateľa uzatvorené. 

• Majstrovstvá Európy vo futbale pre hráčov do 21 rokov v roku 2025 

Na 47. zasadnutí SR FNPŠ bolo schválené poskytnutie príspevku SFZ Event, s.r.o. v maximálnej výške 

2.500.000 EUR. Po formálnej kontrole žiadosti, v zmysle záverov zo stretnutia so zástupkyňou žiadateľa, 

vypracuje kancelária FNPŠ schému štátnej pomoci pre významné súťaže. V tejto veci nadviazala 

kancelária FNPŠ v súčinnosti so žiadateľom komunikáciu s Protimonopolným úradom SR (ďalej len „PMÚ 

SR“). Po posúdení súladu s pravidlami poskytnutia štátnej pomocou bude vydané rozhodnutie, zároveň 

kancelária FNPŠ pracuje na finalizácii zmluvy. 

• Majstrovstvá Európy dorastu (U18) v atletike 

SR FNPŠ schválila na svojom 50. zasadnutí na základe návrhu MCRaŠ SR zo dňa 22.05.2024 

poskytnutie príspevku na projekt podpory významnej súťaže Majstrovstvá Európy v atletike U18 konanej 

v dňoch 18. – 21. júla 2024 v Banskej Bystrici v maximálnej výške 484.000 EUR. Po posúdení súladu 

s pravidlami poskytnutia štátnej pomocou bude vydané rozhodnutie, zároveň kancelária FNPŠ pracuje 

na finalizácii zmluvy. 

Na záver uviedla, že všetky sprievodné dokumenty tvoria súčasť podkladov pre členov SR FNPŠ k 51. zasadnutiu 

SR FNPŠ.  

Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval za vyčerpávajúcu odpoveď. Uviedol, že osobne, čo sa týka oblasti 
významných podujatí, zatiaľ nemá žiadnu evidenciu toho, že by sa pripravovali nejaké ďalšie významnejšie 
podujatia. Spomenul aj ambíciu zo strany futbalového klubu FC Spartak Trnava, ktorý bude hrať prípravný zápas 
futbalovým klubom Aston Villa FC, kedy požiadali o podporu Fond na podporu športu, ktorý im v rámci zákonných 
náležitostí odporučil, že sa tieto žiadosti predkladajú na MCRaŠ SR, až na návrh a odporúčanie ktorého môže 
Fond na podporu športu následne podporiť dané podujatie. On osobne toto prípravné stretnutie nevníma ako 
významnú súťaž, ale chcel informovať členov SR FNPŠ, čo Fondu na podporu športu medzičasom vo vzťahu 
k podujatiam prišlo. Ďalej uviedol, že podpis zmluvy o príspevku na Majstrovstvá Európy dorastu (U18) v atletike 
konané v dňoch 18. – 21. júla 2024 v Banskej Bystrici  je na spadnutie, len sa musia niektoré veci z hľadiska toho, 
že tam sú niektoré oprávnené - neoprávnené výdavky, presne zadefinovať, z uvedeného dôvodu je tam mierny 
časový sklz. So zástupcami Slovenského atletického zväzu (ďalej len „SAZ“) sú v intenzívnej komunikácii a naozaj 
chceme, aby mali finančné prostriedky ešte pred samotným konaním podujatia.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Pavol Bečarik a v kontexte uvedeného sa opýtal, či vedia tieto subjekty termín, 
do ktorého majú žiadať o poskytnutie podpory na svoje podujatie na budúci rok? Predseda SR FNPŠ p. Lukáš 
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Pitek odpovedal, že MCRaŠ SR má na svojom webovej stránke zverejnenú metodiku k podpore významných 
podujatí, odstupňované kategórie jednotlivých súťaží a tam je to dostatočne zrozumiteľné vysvetlené. Závislé to 
potom bude od samotných žiadateľov, keďže to nie je viazane na výzvu. Informácie si tam nájdu a následne musia 
podať žiadosť. 
 
Následne nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o  návrhu uznesenia v rámci bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/5/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov 
významných súťaží organizovaných na území Slovenskej republiky v rokoch 2024 a 2025. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne 
 
 
5. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE PROJEKTOV ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY NÁRODNÉHO 
VÝZNAMU 
 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek otvoril predmetný bod programu a požiadal projektového manažéra pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ p. Petra Drenčáka ako spracovateľa materiálu, aby predniesol členom SR FNPŠ informáciu 
o aktuálnom stave vývoja projektov ŠINV vrátane pripravených základných prehľadov, pričom uviedol, že všetky 
podporené projekty prebiehajú. Predtým ako odovzdal slovo ešte pre členov SR FNPŠ uviedol, že v rámci 
schváleného programu zasadnutia SR FNPŠ bude tomuto bodu potrebné venovať pozornosť, a to predovšetkým 
v prípade projektu ŠINV prijímateľa Žilinská univerzita v Žiline (ďalej len „UNIZA“). V danom prípade si budú musieť 
spoločne navnímať, či SR FNPŠ bude schvaľovať zmenové konanie a bude potrebné o tom viesť naozaj efektívnu 
diskusiu, keďže vyúčtovacie obdobie na projekt prijímateľovi končí dňa 30.06.2024 a záleží na členoch SR FNPŠ, 
aby to zmenové konanie potom schválili. Následne odovzdal slovo projektovému manažérovi pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ p. Petrovi Drenčákovi, ktorý sa na úvod prítomným členom SR FNPŠ predstavil, nakoľko je v kancelárii 
FNPŠ nový a od apríla 2024 zastáva pozíciu projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ. V zásade preberá 
agendu po projektovom manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverenom riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslavovi Jenčušovi, čiže sa postupne ešte snaží zorientovať v jednotlivých projektoch ŠINV. Projektový 
manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Peter Drenčák prítomným členom SR FNPŠ predniesol aktuálny stav 
projektov ŠINV a kapitálových výdavkov k 27.6.2024. 

 

Prehľad stavu projektov schválených do programu ŠINV 

1. Prestavba MKP na Národné olympijské centrum (TEPELNÉ HOSPODÁRSTVO spoločnosť s ručením 
obmedzeným Košice) 

• Celý príspevok: 8.340.148,06 € (úhrada dňa 17.04.2024) 

• Aktuálny stav: Poskytnutý celý príspevok. Projekt v realizácii, žiadne nové skutočnosti. 
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• Termín ukončenia (hlavných aktivít spolu s finančným ukončením projektu): 31.12.2024  

• Osobitné skutočnosti: bol uzatvorený Dodatok č. 1 k Zmluve o príspevku na projekt podpory športu 
č. 2023/SINV-08 (platný od 05.06.2024, účinný od 06.06.2024, na základe uznesenia správnej rady 
6/4/2024) 

2. Obnova a modernizácia Steel arény (Košická aréna) 

• Celý príspevok: 4.994.701,58 € (úhrada dňa 05.06.2024) 

• Aktuálny stav: Poskytnutý celý príspevok. Projekt v realizácii, žiadne nové skutočnosti. 

• Termín ukončenia (hlavných aktivít spolu s finančným ukončením projektu): 31.12.2024 

• Osobitné skutočnosti:  
- Protimonopolný úrad SR potvrdil splnenie podmienok pre poskytnutie štátnej pomoci 

podľa príslušných predpisov. (Stanovisko PMÚ zo dňa 27.05.2024)  
- bola uzatvorená Zmluva o príspevku na projekt podpory športu č. 2024/SINV-09 (platná 

od 03.06.2024, účinná od 04.06.2024, na základe uznesenia správnej rady 8/6/2023)  

3. Rekonštrukcia hracej plochy MŠK Žilina (MŠK Žilina a.s.) 

• Celý príspevok: 999.999 € (úhrada dňa 24.06.2024) 

• Aktuálny stav: Poskytnutý celý príspevok. Projekt v realizácii, žiadne nové skutočnosti. 

• Termín ukončenia (hlavných aktivít spolu s finančným ukončením projektu): 31.12.2024 

• Osobitné skutočnosti:  

- Protimonopolný úrad SR potvrdil splnenie podmienok pre poskytnutie štátnej pomoci 
podľa príslušných predpisov. (Stanovisko PMÚ SR zo dňa 07.06.2024)  

-  bola uzatvorená Zmluva o príspevku na projekt podpory športu č. 2024/SINV-11 (platná 
od 20.06.2024, účinná od 21.06.2024, na základe uznesenia správnej rady 3/10/2024)  

4. Rekonštrukcia hracej plochy AS Trenčín (AS TRENČÍN a.s.) 

• Príspevok: 1.000.000 € 

• Aktuálny stav: Čaká sa na dokumentáciu prijímateľa pre formálnu kontrolu.  

• Osobitné skutočnosti: Protimonopolný úrad SR potvrdil splnenie podmienok pre poskytnutie štátnej 
pomoci podľa príslušných predpisov. (Stanovisko PMÚ SR zo dňa 07.06.2024)  

5. Obnova kritickej infraštruktúry Zimného štadióna Ondreja Nepelu (Hlavné mesto Bratislava) 

• Celý príspevok: 983.350 €/ neposkytnutý príspevok: 700.794,63 € (2.časť príspevku) 

• Aktuálny stav: Prijímateľ nesplnil podmienky pre uzatvorenie zmluvy na poskytnutie 2. časti príspevku. 
Čakáme na vyjadrenie prijímateľa 

• Termín ukončenia (hlavných aktivít spolu s finančným ukončením projektu): 31.12.2024  

Aktuálne prijímateľ vyzval Fond na podporu športu s požiadavkou na uzatvorenie zmluvy o príspevok na druhú 
časť schváleného príspevku. Kancelária FNPŠ vyrozumela prijímateľa, že nesplnil podmienky na uzatvorenie 
zmluvy o príspevok na druhú časť schváleného príspevku, nakoľko z jeho strany nedošlo k predloženiu všetkých 
potrebných podkladov preukazujúcich ukončenie verejného obstarávania pri položkách rozpočtu, čiže momentálne 
je kancelária FNPŠ v aktívnej komunikácii s prijímateľom. V zásade to smeruje k schváleniu zmeny rozpočtu 
pri jednej položke a zároveň by SR FNPŠ mala vyjadriť k žiadosti o možnosti poskytnutia druhej časti rozdelenej 
do samostatných tranží, čo následne prítomným členom SR FNPŠ projektový manažér ŠINV kancelárie FNPŠ 
p. Peter Drenčák upresnil.  

6. Športové centrum UNIZA (Žilinská univerzita) 

• Príspevok: 4.999.999 € 

• Aktuálny stav: Prijímateľ požiadal žiadosťou zo dňa 24.05.2024 o predĺženie oprávneného obdobia 
do 30.11.2024. 

• Stretnutie s prijímateľom naplánované na 25.06.2024.  

• Termín ukončenia (hlavných aktivít spolu s finančným ukončením projektu): 30.06.2024  

7. Výstavba štadióna Futbal Tatran Aréna v Prešove (Futbal Tatran Aréna, s.r.o.) 
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• Príspevok: 4.828.236,96 € 

• Termín ukončenia (hlavných aktivít spolu s finančným ukončením projektu): 31.08.2024  

• Aktuálny stav: Projekt v realizácii, žiadne nové skutočnosti.  

8. Modernizácia plavárne Pasienky (Hlavné mesto Bratislava)  

• Príspevok: 981.015,18 €  

• Aktuálny stav: Projekt v realizácii, žiadne nové skutočnosti.  

• Termín ukončenia (hlavných aktivít spolu s finančným ukončením projektu): 31.12.2024  

9. Výstavba viacúčelovej športovej haly – EUBA (Ekonomická univerzita) 

• Príspevok: 970.000 €  

• Aktuálny stav: Projekt zrealizovaný, prebieha kontrola vyúčtovania  

10.Rekonštrukcia NTC po 20 rokoch (Národné tenisové centrum, a.s.)  

• Príspevok: 807.650,40 € 

• Aktuálny stav: Projekt zrealizovaný, prebieha kontrola vyúčtovania.  

11.Modernizácia NBC Osrblie (Slovenský zväz biatlonu) 

• Príspevok: 615.442,44 € 

• Aktuálny stav: Projekt zrealizovaný, prebieha kontrola vyúčtovania.  

12.Výstavba multifunkčnej športovej haly (ARÉNA DSZ a.s.)  

• Príspevok: 5.000.000 €  

• Aktuálny stav: Projekt pozastavený, nevyjasnené financovanie.  

 

Prehľad dourčených žiadostí na schválenie zaradenia do programu ŠINV 

1. Rekonštrukcia a modernizácia štadióna City Arena – Trnava (City Arena a.s.)  

• Príspevok: 999.999 € 

• Aktuálny stav: Nevyplnený dotazník.  

2. Dobudovanie infraštruktúry automotodromu SLOVAKIA RING (SLOVAKIA RING AGENCY, s.r.o.) 

• Príspevok: 12.810.000 € 

• Aktuálny stav: Vyplnený dotazník predložený.  

3. Modernizácia technických zariadení NBC v Osrblí (Slovenský zväz biatlonu) 

• Príspevok: 998.100 €  

• Aktuálny stav: Vyplnený dotazník predložený.  

4. Modernizácia športovej haly Junácka 6,Bratislava (Slovenský zväz hádzanej) 

• Príspevok: 603.774 €  

• Aktuálny stav: Vyplnený dotazník predložený.  

5. Multifunkčná športová hala so zázemím (Mesto Holíč)  

• Príspevok: 3.500.000 €  

• Aktuálny stav: Vyplnený dotazník predložený.  
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Sumár  

Počet aktívnych projektov  12 

V štádiu realizácie  8 

Zrealizované, prebieha kontrola vyúčtovania  3 

Pozastavené  1 

Počet nových žiadostí na prerokovanie  5 

 

Projekty ŠINV sú v rôznych fázach realizácie a kontroly. Väčšina projektov je na dobrej ceste k dokončeniu 
v priebehu, resp. do konca roka 2024. Niekoľko projektov vyžaduje dodatočné formálne kroky alebo predĺženie 
termínov. Nové žiadosti sú aktuálne v procese posudzovania.  

 

Projekty s osobitnou pozornosťou:  

Niekoľko projektov vyžaduje dodatočné formálne kroky alebo predĺženie termínov na dokončenie. Tieto projekty sú 
označené ako "Projekty s osobitnou pozornosťou" a zahŕňajú: 

• Rekonštrukcia hracej plochy AS Trenčín: Čaká sa na dokumentáciu prijímateľa pre formálnu kontrolu.  

• Obnova kritickej infraštruktúry Zimného štadióna Ondreja Nepelu (Bratislava): Prijímateľ nesplnil 
podmienky pre uzatvorenie zmluvy, čakáme na vyjadrenie prijímateľa. 

• Športové centrum UNIZA (Žilinská univerzita): Prijímateľ požiadal o predĺženie oprávneného obdobia 
do 30.11.2024, stretnutie s prijímateľom naplánované na 25.06.2024. 

 

V prípade Športové centrum UNIZA (Žilinská univerzita) sa prijímateľ príspevku na projekt obrátil na Fond 
na podporu športu s možnosťou o opätovné predĺženie termínu oprávneného obdobia na nový termín 30.11.2024. 
Na základe tejto požiadavky prijímateľa prebehlo stretnutie na úrovni kancelárie FNPŠ a predsedu SR FNPŠ 
p. Lukáša Piteka so zástupcami prijímateľa, kde výsledkom bola požiadavka pre prijímateľa, aby prebehli stretnutia 
s dodávateľmi, ktorí by mali nastaviť mechaniku tej spolupráce, aby sa do tohto obdobia, ktoré je aktuálne 
zazmluvnené, vedeli vyúčtovať čo najviac zo schváleného rozpočtu. Medzičasom sa žiadateľ obrátil na Fond 
na podporu športu so žiadosťou o vstup mesta Žilina do tohto projektu tým, že mesto Žilina poskytuje financovanie 
projektu vo výške 1,5 mil. EUR, pričom doplnil, že všetky podklady k tejto veci majú členovia SR FNPŠ k dispozícii 
v rámci materiálov k zasadnutiu SR FNPŠ. V tejto veci by mala SR FNPŠ rozhodnúť o tom, či môže dôjsť 
k takémuto vstupu a či to bude mať nejaký markantný dopad na nastavený mechanizmus. 
 
V rámci tohto o slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol aj pre členov SR FNPŠ, ktorí 
neboli vo funkcii v tom čase, keď SR FNPŠ schválila projekt podpory výstavby multišportovej haly v Žiline 
pri univerzite, že minulý rok boli členovia SR FNPŠ pod enormným tlakom, kedy ešte z rozhodnutia vlády SR v roku 
2019 získal Fond na podporu športu významný balík finančných prostriedkov na podporu ŠINV. V tomto prípade 
išlo účelovo viazané finančné prostriedky a následne Fond na podporu športu disponuje finančnými prostriedkami 
v zmysle zákona o fonde. V prvom prípade Fond na podporu športu získal v troch tranžiach značný obnos 
finančných prostriedkov na tento účel a bolo potrebné postupovať v zmysle toho, že ich Fond na podporu športu 
mal v určitých periódach vyúčtovať príslušnému ministerstvu na základe uznesenia vlády SR. Minulý rok bol Fond 
na podporu športu v situácii, že bol povinný vyúčtovať vyše 25,7 mil. EUR a v septembri 2023 bol Fond na podporu 
športu ešte v stave, že nemal tieto prostriedky absolútne prerozdelené. Napriek tomu, že boli v rokovaniach 
s univerzitou, ktorí menili projekt na začiatku roka 2023 a Fond na podporu športu uzatvoril s prijímateľom UNIZA 
zmluvu o príspevku na projekt dňa 18.09.2024 s termínom vyúčtovania poskytnutého príspevku do 31.12.2023, čo 
bolo prakticky 3 mesiace. V danom prípade hasili problém, ktorý v tom čase mali a nastavili finančný manažment 
a rozpustili tranžu aj na iné projekty, aby to všetko zvládli. Následne nastalo predĺženie vyúčtovacieho obdobia do 
30.06.2024 a UNIZA žiada o ďalšie predĺženie. Od začiatku to bolo aj zo strany Fondu na podporu športu tak 
nastavené, že manažérsky predpokladali, že ten koniec roka 2023 UNIZA nebude môcť stihnúť, a preto požiadala 
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o predĺženie, a teraz žiada opäť, avšak nejde o štandardný proces. Prijímateľ hľadá teraz možnosti ako stanovený 
termín predĺžiť, avšak malo by to mať nejaké limity, doplnil, a preto sa musia členovia SR FNPŠ tým seriózne 
zaoberať, či tento termín predĺžia, keď prijímateľovi už raz vyšli v ústrety, pričom treba brať do úvahy aj za akých 
okolností to bolo vykomunikované so samotnou UNIZ-ou a za akých okolností s nimi Fond na podporu športu 
uzatvoril zmluvu o príspevku. 
 
Slovo si vzal aj predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a doplnil, že ide o klasický scenár, kde nechcel uviesť, že 
na poslednú chvíľu hľadali projekty ŠINV, a kde sa vedelo, že 25,7 mil. EUR sa mali použiť do 31.12.2023. 
Príkladom je napr. Futbal Tatran Aréna, s ktorými boli v intenzívnej komunikácii, že je tam problém s dodávateľom, 
prípadne odstúpenie od zmluvy, tak sa spoločne stretli 06.12.2023, kde sa dohodli, čo najviac finančných 
prostriedkov použiť v zmysle zmluvy o príspevku a vyúčtovať, aby čo najmenej prípadne vracali. V prípade UNIZA 
je scenár taký, že sa prijímateľovi oprávnené obdobie posunulo. V polovici mája 2024 absolvoval stretnutie 
s prorektorom UNIZA, kde prijímateľovi adresoval, že zo strany Fondu na podporu športu je kľúčové vidieť jeho 
aktivitu, a teda intenzívne hľadať spôsoby riešenia, aby vyúčtovali celý poskytnutý príspevok. Aktivita asi nebola 
taká, akú si predstavoval po poslednom stretnutí, ktoré absolvovali v priebehu tohto týždňa. Mala prebehnúť 
intenzívna komunikácia s dodávateľom (ako v prípade Futbal Tatran Arény) o tom, aké služby vie zabezpečiť 
v prípade predĺženia termínu max. o 3 týždne, pretože tam komunikoval to, že Fond na podporu športu je povinný 
do 31.07.2024 vrátiť všetky finančné prostriedky, ktoré sme vyúčtovali vo vzťahu k štátu. Druhým významným 
prvkom je, že prijímateľ deklaroval, že tam majú vlastné zdroje, ktoré už majú nejakým spôsobom zaúčtované 
na osobitnom účte. Tam sme sa snažili ich vyzvať, aby skúsili preúčtovať svoje vlastné zdroje, ak by to bolo možné, 
keďže prílohou zmluvy o príspevku bol celý rozpočet projektu a vedeli by tak vykryť príspevok Fondu na podporu 
športu vlastnými zdrojmi a preklasifikovať to ekonomicky tak, aby mohli riadne Fondu na podporu športu poskytnutý 
príspevok vyúčtovať. V prípade schválenia predĺženia termínu oprávneného obdobia rozhodnutím SR FNPŠ tak, 
by zostatok čerpania k 31.07. bol približne 330-tisíc EUR, čo by vrátil Fondu na podporu športu. Ide o technické 
detaily, ktoré komunikujú aj na úrovni MCRaŠ SR a kancelárie FNPŠ v zastúpení projektového manažéra pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ a dočasne povereného riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša, aby technická stránka 
bola riadne zabezpečená. Ohľadom doručenej žiadosti o súhlas SR FNPŠ o vstupe mesta Žilina do projektu UNIZA 
uviedol, že nakoľko to prišlo deň pred zasadnutím SR FNPŠ a neprešlo to analýzou právneho odd. kancelárie 
FNPŠ a hlbšou diskusiou na úrovni kancelárie FNPŠ a SR FNPŠ, tak toto nevedel odhadnúť, či by to nemalo vplyv 
na plnenie zmluvných povinností, a s tým sa musíme vysporiadať. Následne navrhol členom SR FNPŠ, aby 
schválili žiadosť UNIZA o predĺženie oprávneného obdobia do 31.07.2024 a zároveň by bola poverená kancelária 
FNPŠ, a to projektový manažér pre ŠINV p. Peter Drenčák a projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš v spolupráci s právnym odd. kancelárie FNPŠ 
analyzovať dopad vstupu mesta Žilina do tohto projektu. V prípade kladného stanoviska by to následne bolo 
predložené na hlasovanie „per rollam“, čím by to vedeli členovia SR FNPŠ efektívne odhlasovať.  
 
O slovo požiadal opäť podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a k spomínanému vstupu mesta Žilina do projektu 
doplnil, že v čase rokovania s UNIZ-ou členovia SR FNPŠ mali informáciu od športových zväzov aj samotného 
mesta Žilina, že nemajú v okolí žiadnu funkčnú športovú halu a aj z titulu, že športoviská, ktoré tam existujú, sú 
v súkromnom vlastníctve, kde nebol prejavený záujem to nejakým spôsobom rekonštruovať. Z uvedeného dôvodu 
sa išlo v režime ŠINV, že aj napriek skutočnosti, že žiadateľom je UNIZA, tak ide o spoločný projekt s mestom 
Žilina. Ak by tam neboli nejaké riziká, ktoré by súviseli s plnením zmluvných podmienok, tak by to samozrejme 
podporil, pretože to bola samotná pointa, aby sa multišportová hala, ktorá získala významný finančný príspevok 
využívala regionálne a nebola len športová hala využívaná iba UNIZA. Na uvedené krátko reagoval predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek, že súhlasí a zásadne s tým problém nemá, avšak je to potrebné len právne zanalyzovať, aby 
nebolo dané veľmi rýchlo uznesenie, ktoré nebude sedieť. Dnes je cieľom si to obsahovo zodpovedať, či sú s tým 
všetci členovia SR FNPŠ stotožnení a následne si to hlasovaním „per rollam“ prípadne schválili. 
 
V tejto veci o slovo požiadal aj predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie MCRaŠ SR p. Miloš Tomáš a opýtal 
sa, v akom stave je výstavba dotknutého projektu UNIZA, či pokračuje alebo je zastavená. Na uvedené reagoval 
projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš 
a uviedol, že výstavba priebežne funguje. Za tento mesiac podľa jeho informácií majú dostať od dodávateľa faktúru 
vo výške 750-tisíc EUR, za ďalší mesiac faktúru vo výške 600-tisíc EUR a predpokladajú, že dielo bude ukončené 
do konca roka 2024. Ukončené kolaudačné konanie do konca roka 2024 sľúbiť nevedia, keďže predbežný termín 
je až do polovice roka 2025. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie MCRaŠ SR p. Miloš Tomáš sa opäť 
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opýtal, či to bolo uznesením vlády SR pridelené, na konkrétny projekt alebo nie? Na uvedené reagoval 
podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že to nebolo pridelené na konkrétny projekt a celková alokácia 
pridelená Fondu na podporu športu bola 60 mil. EUR rozdelená do tranží s tým, že SR FNPŠ rozhoduje v zmysle 
zákona o fonde o jednotlivých projektoch. Do budúcna je skutočnosť taká, že je náročné to realizovať takto 
komplikovane, pretože finančné prostriedky z uznesenia vlády SR sú dané, kdežto v prípade finančných 
prostriedkov Fondu na podporu športu poskytnutých na základe zákona o fonde je možná väčšia flexibilita s nimi 
pracovať. S celým projektom ŠINV sa členovia SR FNPŠ zaoberali 3 roky a veľmi ťažko sa hľadala zhoda medzi 
jednotlivými zástupcami organizácií v SR FNPŠ, ktoré projekty to majú byť, a tým pádom sa to naťahovalo. Tento 
projekt má dopady aj na tohtoročný rozpočet Fondu na podporu športu, kde má vyúčtovať projekty za 7,5 mil. EUR, 
ale na to sú už zazmluvnené projekty. Aktuálne je Fond na podporu športu v stave, že prebieha vyúčtovanie 
a koordinácia s MCRaŠ SR. Pokiaľ by hrozilo, že by niektoré finančné prostriedky neboli správne vyúčtované, tak 
ich bude potrebné vrátiť a dofinancovať tieto projekty z vlastných zdrojov Fondu na podporu športu.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš už len doplnil faktické dve veci. V roku 2024 má Fond na podporu športu ešte finančné prostriedky na ŠINV 
z uznesenia vlády SR vyúčtovať do výšky 7,5 mil. EUR. Ak by sa niektorý z týchto projektov nevyúčtoval správne, 
z toho sa však vyúčtujú projekty, ktoré sa preinvestovali, z tohto roku 2024. Ak sa vyúčtujú všetky finančné 
prostriedky z uznesenia vlády SR, tak následne sa použijú finančné prostriedky podľa § 21 ods. 2 písm. a) zákona 
o fonde. Reálne sa jednotlivé projekty zazmluvňovali až v polovici roka 2023. Na uvedené reagoval predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek a doplnil, že historicky ten stav nastal, nebol to ideálny scenár stratégie financovania ŠINV. 
Teraz je dlhodobejšie plánovanie, ktoré vieme predvídať a v tomto časovom horizonte sa bude stavať 
a vyúčtovávať. Nastala intenzívnejšia komunikácia žiadateľov s Fondom na podporu športu, ako keď sa 
na poslednú chvíľu „lepila situácia“, aby neprepadli finančné prostriedky. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš následne pokračoval a uviedol, že ešte 
z dotknutých 25,7 mil. EUR sa podarilo zmeniť účel použitia na časť týchto finančných prostriedkov vo výške 10 
mil. EUR a bolo ich možné použiť na menšie projekty, resp. všeobecnú športovú infraštruktúru. Bez týchto opatrení 
by reálne prepadlo min. 10 mil. EUR, ak nie 12 - 15 mil. EUR. Ak pri vyúčtovaní finančných prostriedkov z MCRaŠ 
SR dôjde k rozhodnutiu, že 3,5 mil. EUR boli použité nesprávne, tak jednoducho pri tom veľkom balíku účelovo 
určených finančných prostriedkov ide stále o slušný výsledok, dodal. Na záver doplnil, že to všetko bude závisieť 
od komunikácie Fondu na podporu športu so samotným MCRaŠ SR. 
 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi na záver uviedol, že čo vníma ako výhodu pri avizovanom navýšení 
finančných prostriedkov pre Fond na podporu športu, budú na základe právneho aktu, čím nastane lepšie 
plánovanie. V danom prípade nešlo o nečinnosť Fondu na podporu športu, ale o neschopnosť politickej zhody 
na úrovni SR FNPŠ, ktoré projekty ŠINV by mali byť podporené, čo trvalo skoro 3 roky.  
 
Na záver k tejto veci predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek zosumarizoval skôr prednesený návrh a postup ohľadom 
žiadosti prijímateľa UNIZA o vstup mesta Žilina do projektu s odôvodnením, že žiadosť bola predložená deň 
pred zasadnutím SR FNPŠ v poobedňajších hodinách, a keďže je potrebné, aby prišlo stanovisko z kancelárie 
FNPŠ, tak nebol tento bod zaradený do programu tohto zasadnutia SR FNPŠ, ale bude predmetom hlasovania 
„per rollam“. Zároveň sa krátko pristavil aj k predloženému dotazníku k projektom ŠINV, ktorý bol predložený 
ďalším potenciálnym žiadateľom o príspevok na projekt. Následne doplnil, že pre členov SR FNPŠ bude 
najhorúcejšia téma z hľadiska prípravy a zabezpečenia finančného krytia pre projekt rekonštrukcie Zimného 
štadióna v Michalovciach, kde už prebehla aj komunikácia so zástupcami MCRaŠ SR, s ohľadom na prípravy 
majstrovstiev sveta do 18 rokov v ľadovom hokeji, tak bude potrebná rekonštrukcia dotknutej športovej 
infraštruktúry. V danom prípade sa rovnako vedie intenzívna komunikácia so žiadateľom, aby Fond na podporu 
športu vedel flexibilne reagovať, avšak závisí to od avizovaného navýšenia príspevku pre Fond na podporu športu. 
Rovnaký prípad je aj zimný štadión v Spišskej Novej Vsi.  
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V rámci tohto bodu o slovo požiadal ešte podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a požiadal o radu členov SR 
FNPŠ. Minulý týždeň bol oslovený p. Antonom Pacekom, predsedom Slovenského horolezeckého spolku JAMES 
(ďalej len „SHS JAMES“), ktorý má v zozname ŠINV jeden projekt na realizáciu v Banskej Bystrici. V minulosti 
spolu už rokovali. Ide o komplexnejší projekt, pretože Banská Bystrica a konkrétne univerzita v Banskej Bystrici má 
pozemok, kde by chcela postaviť gymnastickú halu, ktorá je v záujme aj Slovenskej gymnastickej federácie 
a na rovnakom pozemku má SHS JAMES zámer vybudovať lezecké centrum. Predseda SHS JAMES p. Anton 
Pacek ho oslovil, nakoľko by chcel na úrovni SR FNPŠ odprezentovať dotknutý projekt lezeckého centra. Následne 
uviedol, že to stojí za zmienku, či nie je možné takýmto žiadostiam dať priestor na zasadnutí SR FNPŠ, kde by 
každý mal napr. 15 min. na prezentáciu. Na uvedené zareagoval predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a odpovedal, 

Prehľad záujemcov o financovanie v rámci podpory ŠINV a aktuálny stav pripravenosti (k 27.06.2024)

Žiadateľ - názov Názov projektu Typ projektu
Hodnota / odhad 
hodnoty projektu

Výška príspevku 
FNPŠ (návrh 

žiadateľa)

Výška vlastných 
a iných zdrojov

% 
spolufinanc

ovania

Právny vzťah k 
pozemku / 
športovej 

infraštruktúre

Stav prípravy 
projektovej 

dokumentácie

Stav 
stavebného 

konania

Stav a druh 
obstarávania

Predpokladaný 
termín výstavby - 

začiatok

Predpokladaný 
termín výstavby - 

koniec
Doplňujúce poznámky a informácie

Slovenský zväz 
pozemného hokeja 

Rekonštrukcia národného štadióna 
Ing. Pavla Rosu

modernizácia 964 793,00 € 844 793,00 € 120 000,00 € 12,44%
nájomná zmluva 
Hlavné mesto SR 

Bratislava 
realizačný projekt

právoplatné 
stavebné 
povolenie

ukončené VO 2024,2025 2024,2025

Projekt je podaný aj v rámci INFRA 4.
Podľa harmonogramu prác je predpokladná doba stavby 6 mesiacov. Dodávateľ stavby 
nám potvrdil že ak získame finančé prostriedky dodávateľ vie okamžite nastúpil s 
realizáciou. 

IMMOBAU s.r.o.
Národné tréningové centrum 

žiactva – Malá Franková
výstavba 9 966 648,63 € 4 966 648,63 € 5 000 000,00 € 50,17% nájomná zmluva realizačný projekt

právoplatné 
stavebné 
povolenie

ukončená  
VOS

4.24 11.24

Gymnázium-Gimnázium, 
Horešská 18, Kráľovský 

Chlmec 

Výstavba krytej plavárne pri 
Gymnáziu v Kráľovskom Chlmci

výstavba 5 995 454,12 € 2 997 727,00 € 2 997 727,12 € 50,00% vlastníctvo
PD pre stavebné 

povolenie

právoplatné 
stavebné 
povolenie

VO prebieha 9/2024 1.9.2025

Box Club stavbár Nitra Multifunkčná športová hala Olympia výstavba 3 800 000,00 € 3 000 000,00 € 800 000,00 € 21,05%
nájomná zmluva 

Mesto Nitra
PD pre stavebné 

povolenie

právoplatné 
stavebné 
povolenie

VO v príprave 9.24 3.26

Mesto Skalica Multifunkčná športová hala v Skalici výstavba 5 939 943,30 € 5 000 000,00 € 939 943,30 € 15,82% vlastníctvo
PD pre stavebné 

povolenie

právoplatné 
stavebné 
povolenie

VO v príprave 25 26
VO bolo zrealizované, ale následne zrušené od ÚVO. Pripravuje sa vyhlásenie nového 
VO.

Mesto Revúca ŠPORTOVÁ HALA REVÚCA výstavba 6 352 700,00 € 5 734 441,33 € 591 258,67 € 9,31% vlastníctvo
PD pre stavebné 

povolenie

právoplatné 
stavebné 
povolenie

VO v príprave 5.24 11.24
Projekt rieši vybudovanie prestrešenia jestvujúcej ľadovej plochy, vybudovanie 
multifunkčnej športovej haly a prepojovacieho zázemia, ktoré slúži ako hlavný vstup a 
prepojovací prvok medzi zimným štadiónom a športovou halou.

Slovenský zväz hádzanej
Modernizácia športovej haly

modernizácia 670 860,00 € 603 774,00 € 67 086,00 € 10,00% vlastníctvo nevyžaduje sa nevyžaduje sa VO v príprave 7.24 8.24

Slovenský zväz 
orientačných športov

Areál stálych kontrol výstavba 180 000,00 € 180 000,00 € 0,00 € 0,00%
písomný súhlas 
vlastníka alebo 

správcu pozemkov
nevyžaduje sa nevyžaduje sa nie 9.24 12.25

Nejde o klasickú stavbu, ide o vytvorenie máp pre orientačný beh, preto sa nevyžaduje 
projektová dokumentácia

Slovenský zväz biatlonu
Modernizácia technických 

zariadení na prevádzku Národného 
biatonového centra v Osrblí

modernizácia 998 100,00 € 998 100,00 € 0,00 € 0,00% vlastníctvo nevyžaduje sa nevyžaduje sa nie 7.24 6.25
Verejné obstarávanie bude realizované ihneď po schválení finančných prostriedkov, 
aktuálne oslovujeme dodávateľov s cieľom získania cenových ponúk

Mesto Dolný Kubín
Rekonštrukcia, modernizácia a 

debarierizácia Letného štadióna v 
Dolnom Kubíne

modernizácia 6 069 000,00 € 5 459 000,00 € 610 000,00 € 10,05% vlastníctvo
PD pre územné 

rozhodnutie

prebieha 
územné 
konanie

VO v príprave 8.24
do 18 mesiacov 

od podpisu zmluvy

Mesto Šaľa Rekonštrukcia krytej plavárne modernizácia 9 507 836,06 € 9 300 000,00 € 207 836,06 € 2,19% vlastníctvo
PD pre stavebné 

povolenie
prebieha 

inžiniering
nie 11.24 10.26

9 507 836,06 EUR s DPH, rozpočet podľa PD, * v rámci verejného obstarávania je 
predpoklad zníženia ceny cca o 10 %	

SPOLU 50 445 335,11 € 39 084 483,96 € 11 333 851,15 €

Bratislavský 
samosprávny kraj

Kampus zdravia a športu, Petržalka Výstavba 2 650 637,00 € 2 650 637,00 € 0,00% vlastníctvo
PD pre územné 

rozhodnutie
nie nie 2026 2029

Slovenská kanoistika
Národné centrum rýchlostnej 
kanoistiky a veslovania - Zemník

výstavba 15 000 000,00 € 9 000 000,00 € 6 000 000,00 € 40,00% nájomná zmluva
PD pre územné 

rozhodnutie
nie VO v príprave X/2025 XII/2027 

Celkovo objem projektu 34 000 000,- € - v prvej etape 15 000 000,- Eur z toho príspevok 
fondu 9 000 000 €

Slovenský stolnotenisový 
zväz

Nadstavba ubytovacej časti pre 
potreby Národného 
stolnotenisového centra

výstavba 1 200 000,00 € 1 200 000,00 € 0,00 € 0,00% vlastníctvo
architektonická 

štúdia
nie nie  január 2025   december 2025

Hlavné mesto Slovenskej 
Republiky Bratislava

Prestavba LK Tehelné pole na 50m 
OH bazén s 10 dráhami s 
možnosťou celoročného prekrytia

modernizácia 6 000 000,00 € 4 200 000,00 € 1 800 000,00 € 30,00% vlastníctvo
architektonická 

štúdia
nie nie 2026 2027

Mesto Spišská Nová Ves
Modernizácia zimného štadióna v 
Spišskej Novej Vsi

modernizácia 5 250 000,00 € 5 000 000,00 € 250 000,00 € 4,76% vlastníctvo
architektonická 

štúdia
nie nie 08/2024 08/2025

Univerzita Mateja Bela v 
Banskej Bystrici

Národné gymnastické centrum 
UMB

Výstavba 5 500 000,00 € 5 000 000,00 € 500 000,00 € 9,09% vlastníctvo
architektonická 

štúdia
nie nie 1.12.2024 31.12.2026

PD je v rozsahu štúdie. Z dôvodu vysokej finančnej náročnosti je požiadavka na 
dofinancovanie PD aktuálne posudzovaná MŠVVaM SR. Predpokladáme jej podporu a 
následnú finalizáciu PD pre ďalšie konanie. 

Obec Štrba

Komplexná modernizácia 
(prestavba) športového areálu 
Štrbské Pleso na celoročný 
viacúčelový športový areál

modernizácia 6 500 000,00 € 5 000 000,00 € 1 500 000,00 € 23,08%

časť vo vlastníctve 
obce a časť na 

základe nájomnej 
zmluvy

architektonická 
štúdia

nie nie .2025 2027 6,5 mil. EUR (odhad) - zatiaľ je urobené štúdia

Slovenský zväz ľadového 

hokeja
Národné tréningové centrum Výstavba 10 000 000,00 € 5 000 000,00 € 5 000 000,00 € 50,00% nájomná zmluva

architektonická 
štúdia

nie VO v príprave 1.3.2025 30.6.2028
Sumárne náklady na projekt sú vo výške 40. mil € s etapovitým rozdelením výstavby.
1.fáza výstavby vo výške 10 mil. €

Slovenský horolezecký 
spolok JAMES

Národné lezecké centrum výstavba 15 200 000,00 € 13 600 000,00 € 1 600 000,00 € 10,53%
memorandum s 

majiteľom 
pozemku UMB

architektonická 
štúdia

nie nie

závislé od 
schválenia 

projektu Fondom 
na podporu 

športu - deň D

2 roky

1 600 000 € je hodnota pozemku, ktorý do projektu vkladá UMB. Podpísané 
memorandum s majiteľom pozemku - Univerzita Mateja Bela v Banskej Bystrici, 
podpísané memorandum s Mestom Banská Bystrica, podpísané memorandum s 
Banskobystrickým samosprávnym krajom.

Slovenský strelecký zväz Národné strelecké centrum Trnava výstavba 52 528 000,00 € 52 528 000,00 € 0,00 € 0,00%
memoradnum o 

spolupráci Mesto 
Trnava

architektonická 
štúdia

nie nie 2025 2030

SLOVAKIA RING 
AGENCY, s.r.o.

Dobudovanie významnej športovej 
infraštruktúry automotodromu 

SLOVAKIA RING

modernizácia,rek
onštrukcia, 

výstavba
12 810 000,00 € 12 810 000,00 € 0,00 € 0,00% vlastníctvo

Architekt./urban. 
štúdia a štúdia 

zhodnotenia 
potenciálu 

rozvoja v 

nie nie 10.24 3.27

Súčasná hodnota investície východiskovej hodnoty podľa aktuálneho Znaleckého 
posudku automotodromu SLOVAKIA RING je na úrovni viac ako 72 mil. EUR.                                                                              
Projektový zámer je zabezpečenie úplných kapitálových zdrojov k rozšíreniu a obnove 
existujúcej infraštruktúry s cieľom dobudovať jedinečné zariadenie v Slovenskej 
republike s následnou možnosťou usporiadania  najvýznamnejších svetových 

Mesto Holíč
Multifunkčná športová hala so 
zázemím

výstavba 3 500 000,00 € 3 500 000,00 € 0,00 € 0,00% vlastníctvo
príprava PD pre 

stavebné 
povolenie

nie nie 10.24 10.25

Slovenský zväz cyklistiky Národné cyklistické centrum DOTAZNÍK EŠTE NEVYPLNILI

City Aréna a.s. Štadión A.Malatinského v Trnave DOTAZNÍK EŠTE NEVYPLNILI

SPOLU 123 328 637,00 € 106 678 637,00 € 16 650 000,00 €

z toho uznesenie vlády 75 128 000,00 €

Slovenská motocyklová 
federácia 

Národné kroscentrum Sverepec odkúpenie areálu 1 635 000,00 € 1 235 000,00 € 400 000,00 €
bez právneho 

vzťahu - nákup 
areálu

nevyžaduje sa nevyžaduje sa
nevyžaduje 

sa
2024 2026

Takýto projekt nie je možné podporiť.
Bez právneho vzťahu - predmetom projektu je odkúpenie areálu a jeho následná 
rekonštrukcia a následné presťahovanie nášho NŠZ do tohto areálu

SPOLU 188 218 972,11 € 160 411 894,96 € 28 383 851,15 €

Hodnota / odhad 
hodnoty projektu

Výška príspevku 
FNPŠ (návrh 

žiadateľa)

Výška vlastných 
a iných zdrojov

Prehľad záujemcov o financovanie v rámci podpory ŠINV a aktuálny stav pripravenosti (k 27.06.2024)

Žiadateľ - názov Názov projektu Typ projektu
Hodnota / odhad 
hodnoty projektu

Výška príspevku 
FNPŠ (návrh 

žiadateľa)

Výška vlastných 
a iných zdrojov

% 
spolufinanc

ovania

Právny vzťah k 
pozemku / 
športovej 

infraštruktúre

Stav prípravy 
projektovej 

dokumentácie

Stav 
stavebného 

konania

Stav a druh 
obstarávania

Predpokladaný 
termín výstavby - 

začiatok

Predpokladaný 
termín výstavby - 

koniec
Doplňujúce poznámky a informácie

Slovenský zväz 
pozemného hokeja 

Rekonštrukcia národného štadióna 
Ing. Pavla Rosu

modernizácia 964 793,00 € 844 793,00 € 120 000,00 € 12,44%
nájomná zmluva 
Hlavné mesto SR 

Bratislava 
realizačný projekt

právoplatné 
stavebné 
povolenie

ukončené VO 2024,2025 2024,2025

Projekt je podaný aj v rámci INFRA 4.
Podľa harmonogramu prác je predpokladná doba stavby 6 mesiacov. Dodávateľ stavby 
nám potvrdil že ak získame finančé prostriedky dodávateľ vie okamžite nastúpil s 
realizáciou. 

IMMOBAU s.r.o.
Národné tréningové centrum 

žiactva – Malá Franková
výstavba 9 966 648,63 € 4 966 648,63 € 5 000 000,00 € 50,17% nájomná zmluva realizačný projekt

právoplatné 
stavebné 
povolenie

ukončená  
VOS

4.24 11.24

Gymnázium-Gimnázium, 
Horešská 18, Kráľovský 

Chlmec 

Výstavba krytej plavárne pri 
Gymnáziu v Kráľovskom Chlmci

výstavba 5 995 454,12 € 2 997 727,00 € 2 997 727,12 € 50,00% vlastníctvo
PD pre stavebné 

povolenie

právoplatné 
stavebné 
povolenie

VO prebieha 9/2024 1.9.2025

Box Club stavbár Nitra Multifunkčná športová hala Olympia výstavba 3 800 000,00 € 3 000 000,00 € 800 000,00 € 21,05%
nájomná zmluva 

Mesto Nitra
PD pre stavebné 

povolenie

právoplatné 
stavebné 
povolenie

VO v príprave 9.24 3.26

Mesto Skalica Multifunkčná športová hala v Skalici výstavba 5 939 943,30 € 5 000 000,00 € 939 943,30 € 15,82% vlastníctvo
PD pre stavebné 

povolenie

právoplatné 
stavebné 
povolenie

VO v príprave 25 26
VO bolo zrealizované, ale následne zrušené od ÚVO. Pripravuje sa vyhlásenie nového 
VO.

Mesto Revúca ŠPORTOVÁ HALA REVÚCA výstavba 6 352 700,00 € 5 734 441,33 € 591 258,67 € 9,31% vlastníctvo
PD pre stavebné 

povolenie

právoplatné 
stavebné 
povolenie

VO v príprave 5.24 11.24
Projekt rieši vybudovanie prestrešenia jestvujúcej ľadovej plochy, vybudovanie 
multifunkčnej športovej haly a prepojovacieho zázemia, ktoré slúži ako hlavný vstup a 
prepojovací prvok medzi zimným štadiónom a športovou halou.

Slovenský zväz hádzanej
Modernizácia športovej haly

modernizácia 670 860,00 € 603 774,00 € 67 086,00 € 10,00% vlastníctvo nevyžaduje sa nevyžaduje sa VO v príprave 7.24 8.24

Slovenský zväz 
orientačných športov

Areál stálych kontrol výstavba 180 000,00 € 180 000,00 € 0,00 € 0,00%
písomný súhlas 
vlastníka alebo 

správcu pozemkov
nevyžaduje sa nevyžaduje sa nie 9.24 12.25

Nejde o klasickú stavbu, ide o vytvorenie máp pre orientačný beh, preto sa nevyžaduje 
projektová dokumentácia

Slovenský zväz biatlonu
Modernizácia technických 

zariadení na prevádzku Národného 
biatonového centra v Osrblí

modernizácia 998 100,00 € 998 100,00 € 0,00 € 0,00% vlastníctvo nevyžaduje sa nevyžaduje sa nie 7.24 6.25
Verejné obstarávanie bude realizované ihneď po schválení finančných prostriedkov, 
aktuálne oslovujeme dodávateľov s cieľom získania cenových ponúk

Mesto Dolný Kubín
Rekonštrukcia, modernizácia a 

debarierizácia Letného štadióna v 
Dolnom Kubíne

modernizácia 6 069 000,00 € 5 459 000,00 € 610 000,00 € 10,05% vlastníctvo
PD pre územné 

rozhodnutie

prebieha 
územné 
konanie

VO v príprave 8.24
do 18 mesiacov 

od podpisu zmluvy

Mesto Šaľa Rekonštrukcia krytej plavárne modernizácia 9 507 836,06 € 9 300 000,00 € 207 836,06 € 2,19% vlastníctvo
PD pre stavebné 

povolenie
prebieha 

inžiniering
nie 11.24 10.26

9 507 836,06 EUR s DPH, rozpočet podľa PD, * v rámci verejného obstarávania je 
predpoklad zníženia ceny cca o 10 %	

SPOLU 50 445 335,11 € 39 084 483,96 € 11 333 851,15 €

Bratislavský 
samosprávny kraj

Kampus zdravia a športu, Petržalka Výstavba 2 650 637,00 € 2 650 637,00 € 0,00% vlastníctvo
PD pre územné 

rozhodnutie
nie nie 2026 2029

Slovenská kanoistika
Národné centrum rýchlostnej 
kanoistiky a veslovania - Zemník

výstavba 15 000 000,00 € 9 000 000,00 € 6 000 000,00 € 40,00% nájomná zmluva
PD pre územné 

rozhodnutie
nie VO v príprave X/2025 XII/2027 

Celkovo objem projektu 34 000 000,- € - v prvej etape 15 000 000,- Eur z toho príspevok 
fondu 9 000 000 €

Slovenský stolnotenisový 
zväz

Nadstavba ubytovacej časti pre 
potreby Národného 
stolnotenisového centra

výstavba 1 200 000,00 € 1 200 000,00 € 0,00 € 0,00% vlastníctvo
architektonická 

štúdia
nie nie  január 2025   december 2025

Hlavné mesto Slovenskej 
Republiky Bratislava

Prestavba LK Tehelné pole na 50m 
OH bazén s 10 dráhami s 
možnosťou celoročného prekrytia

modernizácia 6 000 000,00 € 4 200 000,00 € 1 800 000,00 € 30,00% vlastníctvo
architektonická 

štúdia
nie nie 2026 2027

Mesto Spišská Nová Ves
Modernizácia zimného štadióna v 
Spišskej Novej Vsi

modernizácia 5 250 000,00 € 5 000 000,00 € 250 000,00 € 4,76% vlastníctvo
architektonická 

štúdia
nie nie 08/2024 08/2025

Univerzita Mateja Bela v 
Banskej Bystrici

Národné gymnastické centrum 
UMB

Výstavba 5 500 000,00 € 5 000 000,00 € 500 000,00 € 9,09% vlastníctvo
architektonická 

štúdia
nie nie 1.12.2024 31.12.2026

PD je v rozsahu štúdie. Z dôvodu vysokej finančnej náročnosti je požiadavka na 
dofinancovanie PD aktuálne posudzovaná MŠVVaM SR. Predpokladáme jej podporu a 
následnú finalizáciu PD pre ďalšie konanie. 

Obec Štrba

Komplexná modernizácia 
(prestavba) športového areálu 
Štrbské Pleso na celoročný 
viacúčelový športový areál

modernizácia 6 500 000,00 € 5 000 000,00 € 1 500 000,00 € 23,08%

časť vo vlastníctve 
obce a časť na 

základe nájomnej 
zmluvy

architektonická 
štúdia

nie nie .2025 2027 6,5 mil. EUR (odhad) - zatiaľ je urobené štúdia

Slovenský zväz ľadového 

hokeja
Národné tréningové centrum Výstavba 10 000 000,00 € 5 000 000,00 € 5 000 000,00 € 50,00% nájomná zmluva

architektonická 
štúdia

nie VO v príprave 1.3.2025 30.6.2028
Sumárne náklady na projekt sú vo výške 40. mil € s etapovitým rozdelením výstavby.
1.fáza výstavby vo výške 10 mil. €

Slovenský horolezecký 
spolok JAMES

Národné lezecké centrum výstavba 15 200 000,00 € 13 600 000,00 € 1 600 000,00 € 10,53%
memorandum s 

majiteľom 
pozemku UMB

architektonická 
štúdia

nie nie

závislé od 
schválenia 

projektu Fondom 
na podporu 

športu - deň D

2 roky

1 600 000 € je hodnota pozemku, ktorý do projektu vkladá UMB. Podpísané 
memorandum s majiteľom pozemku - Univerzita Mateja Bela v Banskej Bystrici, 
podpísané memorandum s Mestom Banská Bystrica, podpísané memorandum s 
Banskobystrickým samosprávnym krajom.

Slovenský strelecký zväz Národné strelecké centrum Trnava výstavba 52 528 000,00 € 52 528 000,00 € 0,00 € 0,00%
memoradnum o 

spolupráci Mesto 
Trnava

architektonická 
štúdia

nie nie 2025 2030

SLOVAKIA RING 
AGENCY, s.r.o.

Dobudovanie významnej športovej 
infraštruktúry automotodromu 

SLOVAKIA RING

modernizácia,rek
onštrukcia, 

výstavba
12 810 000,00 € 12 810 000,00 € 0,00 € 0,00% vlastníctvo

Architekt./urban. 
štúdia a štúdia 

zhodnotenia 
potenciálu 

rozvoja v 

nie nie 10.24 3.27

Súčasná hodnota investície východiskovej hodnoty podľa aktuálneho Znaleckého 
posudku automotodromu SLOVAKIA RING je na úrovni viac ako 72 mil. EUR.                                                                              
Projektový zámer je zabezpečenie úplných kapitálových zdrojov k rozšíreniu a obnove 
existujúcej infraštruktúry s cieľom dobudovať jedinečné zariadenie v Slovenskej 
republike s následnou možnosťou usporiadania  najvýznamnejších svetových 

Mesto Holíč
Multifunkčná športová hala so 
zázemím

výstavba 3 500 000,00 € 3 500 000,00 € 0,00 € 0,00% vlastníctvo
príprava PD pre 

stavebné 
povolenie

nie nie 10.24 10.25

Slovenský zväz cyklistiky Národné cyklistické centrum DOTAZNÍK EŠTE NEVYPLNILI

City Aréna a.s. Štadión A.Malatinského v Trnave DOTAZNÍK EŠTE NEVYPLNILI

SPOLU 123 328 637,00 € 106 678 637,00 € 16 650 000,00 €

z toho uznesenie vlády 75 128 000,00 €

Slovenská motocyklová 
federácia 

Národné kroscentrum Sverepec odkúpenie areálu 1 635 000,00 € 1 235 000,00 € 400 000,00 €
bez právneho 

vzťahu - nákup 
areálu

nevyžaduje sa nevyžaduje sa
nevyžaduje 

sa
2024 2026

Takýto projekt nie je možné podporiť.
Bez právneho vzťahu - predmetom projektu je odkúpenie areálu a jeho následná 
rekonštrukcia a následné presťahovanie nášho NŠZ do tohto areálu

SPOLU 188 218 972,11 € 160 411 894,96 € 28 383 851,15 €

Hodnota / odhad 
hodnoty projektu

Výška príspevku 
FNPŠ (návrh 

žiadateľa)

Výška vlastných 
a iných zdrojov
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že osobne po tom, čo si budú na dnešnom zasadnutí SR FNPŠ schvaľovať plán zasadnutí na 2. polrok roka 2024, 
tak si vie predstaviť, keďže je ešte projekt v Spišskej Novej Vsi, kde by mohli napr. 2 projekty predstaviť, aby ich 
členovia SR FNPŠ lepšie navnímali. Nebude to však znamenať, že budú automaticky podporení. Následne 
požiadal členov SR FNPŠ o vyjadrenie sa k možnosti odprezentovania žiadateľov o projekt ŠINV v rámci zasadnutí 
SR FNPŠ. Na uvedené krátko reagoval predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie MCRaŠ SR p. Miloš Tomáš 
a uviedol, že predmetný projekt videl a všetka česť tomuto projektu, žijeme však v nejakej dobe a je potrebné si 
reálne vyhodnocovať niektoré plány. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi ďalej uviedol, že ak by žiadateľ 
dostal spätnú väzbu, že z týchto a týchto dôvodov je projekt nereálny alebo ho prerobí alebo bude postupovať inak. 
Už to bolo žiadateľovi vysvetľované a ešte aj v prípade, že je to v kombinácií s iným záujmovým projektom 
gymnastickou halou, ktorých je menej na Slovensku a samotná univerzita preferuje práve výstavbu takejto haly. 
Na záver k samotnému projektu dodal, že súhlasí s názorom predsedu DR FNPŠ a generálnym riaditeľom sekcie 
MCRaŠ SR. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie MCRaŠ SR p. Miloš Tomáš doplnil, že zo športového 
hľadiska si myslí, že gymnastika a horolezectvo idú k sebe.  
 
Slovo si vzal člen SR FNPŠ p. Jozef Krnáč a vyjadril obavu, aby to nezahltilo agendu zasadnutí SR FNPŠ. 
Na uvedené reagoval podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že predseda SHS JAMES p. Anton 
Pacek vníma, že je nové zloženie SR FNPŠ a eviduje verejné informácie, že do Fondu na podporu športu by malo 
prísť viac finančných prostriedkov, a preto chce oprášiť vzájomné vzťahy a predstaviť projekt členom SR FNPŠ. 
Následne položil otázku do pléna, či „vzťahovú politiku“ budú robiť na úrovni kancelárie FNPŠ a odpovedať, ak 
niekto podal žiadosť, kde je potrebné dať spätnú väzbu, alebo ich budú informovať v nejakom vybranom móde. Ak 
by požiadal predsedu SR FNPŠ o to, aby takéto projekty zaradil do programu zasadnutia SR FNPŠ, bolo by to 
neférové voči ostatným subjektom. Z uvedeného dôvodu predložil návrh, či sa tomu budú venovať členovia SR 
FNPŠ systematicky alebo nie.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že táto komunikácia sa ponechá na ňom, podpredsedovi 
SR FNPŠ p. Gáborovi Asványim a projektovom manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverenom 
riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi. Stotožnil sa s názorom predsedu DR FNPŠ a generálneho 
riaditeľa sekcie MCRaŠ SR p. Miloša Tomáša, že možno ísť do prezentácie tých projektov ŠINV na zasadnutiach 
SR FNPŠ, ktoré má SR FNPŠ reálnu ambíciu podporiť, aby ich aj SR FNPŠ intenzívnejšie navnímala.  
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a pripomenul členom SR FNPŠ projekt Národného paracentra 
v Dolnom Kubíne, ktoré má mesto Dolný Kubín, kde je tiež poslancom, ambíciu vybudovať. Samotný projekt je už 
pred fázou verejného obstarávania, čiže čakajú len na to, aby mohli následne organizovať v tomto meste aj 
európske súťaže a mali zázemie, ktoré dlhé roky budovali. Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Lukáš 
Pitek a uviedol, že v databáze projektov ŠINV Fondu na podporu športu sa tento projekt nachádza. Následne člen 
SR FNPŠ p. Miroslav Dráb doplnil, že to pripomenul len z dôvodu, aby sa na parašportovcov nezabúdalo, keďže 
ide o jediný projekt na celom Slovensku po dohode Slovenského paraolympijského výboru, mesta Dolný Kubín 
a všetkých inštitúcií.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/5/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov 
športovej infraštruktúry národného významu. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu termínu realizácie 
projektu/realizácie hlavných aktivít projektu ŠINV „Športové centrum UNIZA“ schváleného uznesením 
č. 9/5/2023 SR FNPŠ zo dňa 30.06.2023 doručenú prijímateľom Žilinská univerzita v Žiline dňa 27.05.2024 a 
rozhodla, že žiadosť schvaľuje s predlžením termínu oprávneného obdobia použitia príspevku, 
do 31.07.2024. 
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Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 
 
6. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU 
NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPROY ŠPORTU V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA 
A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2020/001 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala členov 
SR FNPŠ, že výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001 (ďalej len „výzva č. 2020/001“) 
bola ukončená ku dňu 31.12.2023 a doplnila, že pravdepodobne bude zaradená v rámci programu zasadnutí SR 
FNPŠ poslednýkrát.  
 
Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková členov SR FNPŠ 
informovala, že dňa 10.06.2024 bola vratka od prijímateľa obec Raslavice vo výške 210.840,83 EUR pripísaná 
na bankový účet Fondu na podporu športu. Dňa 11.06.2024 bola kancelárii FNPŠ doručená Správa o kontrolnej 
činnosti HKŠ 2024/15 FkNM v subjekte obec Raslavice, ktorú mali členovia SR FNPŠ k dispozícii k nahliadnutiu 
v rámci podkladov k tomuto bodu rokovania. Následne kancelária FNPŠ pripravila a zaslala subjektu obec 
Raslavice návrh Dohody o ukončení Zmluvy o príspevku na projekt podpory športu Z-2020/001-123, ktorý bude 
po podpise zverejnený v Centrálnom registri zmlúv, čím sa ukončí zmluvný vzťah a akékoľvek záväzky medzi 
Fondom na podporu športu a obcou Raslavice.  
 
Slovo si vzal aj predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že všetko ostatné je vyúčtované v rámci výzvy 
č. 2020/001 a úspešne ukončené. Do budúcna to nebude potrebné už dávať ako bod programu zasadnutia SR 
FNPŠ. Na uvedené krátko zareagoval projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený 
riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a uviedol, že keďže jednotlivé projekty podporené v rámci výzvy 
č. 2020/001 musia mať 10 ročnú udržateľnosť, tak si myslí, že za 10 rokov sa s nejakými projektami určite ešte 
stretneme. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek ďalej pokračoval a súhlasil, avšak z hľadiska toho charakteru 
a obsahu to bude poslednýkrát v programe zasadnutia SR FNPŠ. Doplnil, že zo strany prijímateľa obec Raslavice 
bol vrátený príspevok na projekt. Prebehla aj komunikácia so zástupcami obce Raslavice, ktorí prejavili ambíciu sa 
stretnúť v tejto veci, kde im bolo veľmi korektne odpovedané, že nie potrebné v kontexte rozhodnutia SR FNPŠ, 
ktoré plne rešpektuje, sa k čomukoľvek stretávať. Následne uviedol, že ide o skúsenosť pre všetkých a bol to 
dostatočný signál pre všetkých, pričom vyjadril ľútosť, že to bolo v kontexte tejto obce alebo žiadateľa, keďže 
dotknuté športovisko stojí. V tomto kontexte uviedol, že od 25.06.2024 zazmluvnil na externú spoluprácu p. Zdenku 
Zaťovičovú, bývalú viceprimátorku Hl. mesta Slovenskej republiky Bratislavy, pričom pevne verí, že sa to preklopí 
do hlavného pracovného vzťahu. Tá bude vytvárať kompletne celú metodiku priebežnej finančnej kontroly tak, aby 
sme k tomu mali smernicu a naozaj, aby sa takýmto situáciám predchádzalo.  
 
 
V rámci tohto bodu sa odpojil z online konferenčného hovoru prostredníctvom aplikácie ZOOM člen SR 
FNPŠ p. Miroslav Dráb, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí.  
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 

 

Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 6/5/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 

 
7. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ŽIADOSTI 
O VYDANIE SÚHLASU SO ZVERENÍM PROJEKTU DO SPRÁVY C) ZMENY PRJEKTU PROJEKTU 
NA ZÁKLADE ŽIADOSTI PREDLOŽENEJ PRIJÍMATEĽOM 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala 
o aktuálnom stave projektov výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 (ďalej len „výzva 
č. 2021/004“) a uviedla súhrnné údaje ku dňu konania zasadnutia: 
 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Schválená alokácia 31 758 689,54 € 

Poskytnuté zdroje celkom 24 043 267,87 € 

Poskytnuté zdroje v mesiaci máj 2024 400 044,91 € 

 
NEZAZMLUVNENÉ PROJEKTY VYŽADUJÚCE SI OSOBITNÚ POZORNOSŤ 

 

Č.p. Prijímateľ Projekt Suma 

35 Mesto Brezno Rekonštrukcia krytej plavárne 1 250 000,00 € 

1   1 250 000,00 € 

 
Projekt č. 35 – mesto Brezno (rekonštrukcia krytej plavárne) 
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V tomto prípade nie je ešte stále uzatvorená zmluva o príspevku. Dňa 13.06.2024 absolvovali pracovné stretnutie 

so zástupcami mesta Brezno, kde žiadateľ popísal celý stav, a teda bolo potrebné z ich strany upravovať projektovú 

dokumentáciu, na základe ktorej bolo potrebné stavebné povolenie.  

Žiadateľ doručil dňa 17.06.2024 do kancelárie FNPŠ žiadosť o zmenu rozpočtu projektu spolu s informáciou, že 

počas procesu verejného obstarávania bol nútený upraviť realizačnú projektovú dokumentáciu, pričom pri rozšírení 

nutných úprav projektu bolo potrebné dodatočne získať stavebné povolenie. Nakoľko v čase podania žiadosti a 

schválenia projektu v pôvodnom rozsahu postačovalo pre splnenie podmienok výzvy oznámenie stavebného úradu 

k ohláseniu stavebných prác a potreba stavebného povolenia nastala až následne, má kancelária FNPŠ za to, že 

podmienky výzvy boli zo strany žiadateľa dodržané. 

Žiadateľ doplnil potrebné doklady v zmysle bodu 9.3 výzvy do systému egrant, spolu s právoplatným stavebným 

povolením a aktualizovaným rozpočtom projektu. Oprávnené výdavky projektu sú nižšie v porovnaní s pôvodne 

schváleným rozpočtom a v zmysle štandardného procesu pri zachovaní percentuálneho podielu spolufinancovania 

je potrebné alikvotne upraviť aj výšku schváleného príspevku, a to nasledovne: 

Pôvodná výška oprávnených výdavkov: 3 185 362,90 EUR 

Pôvodná výška schváleného príspevku: 1 250 000,00 EUR 

Pôvodná výška vlastného spolufinancovania žiadateľa: 1 935 362,90 EUR 

Nová výška oprávnených výdavkov (rozdiel): 3 037 995,28 EUR (-147 967,62 EUR) 

Nová výška schváleného príspevku (rozdiel): 1 192 109,35 EUR (-57 890,65 EUR) 

Nová výška vlastného spolufinancovania žiadateľa: 1 845 885,93 EUR 

 
Slovo si vzal aj projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga a stručne doplnil, že v tomto prípade sa jedná 
o projekt, ktorý mal ťažkosti pri verejnom obstarávaní. Žiadateľ predložil kancelárii FNPŠ všetky doklady, ktoré 
preukazujú ukončené verejné obstarávanie s tým, že sa zmenil rozpočet oproti predloženej žiadosti, ktorá bola 
schválená. Kancelária FNPŠ potrebuje teraz, aby SR FNPŠ schválila navrhované zmeny v rozpočte, a aby sme 
mohli pre žiadateľa pripraviť návrh zmluvy o príspevok a posunúť tento projekt dopredu aj vzhľadom k tomu, že 
oprávnené obdobie na čerpanie príspevku v rámci výzvy č. 2021/004 sa končí na konci mesiaca október 2024. 
 
K tomuto si slovo vzal aj predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že so zástupcami žiadateľa mesta Brezno 
prebieha veľmi korektná komunikácia. Okolnosti, ktoré v priebehu času prišli, kedy absolvovali spoločne asi 3 
pracovné stretnutia od januára až do júna 2024, kde sa snažili nájsť riešenie, pretože žiadateľ sa aktívne hlásil 
s 2. fázou projektu do výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2023/001 (ďalej len „výzva č. 2023/001“), kde nakoniec 
neboli úspešní a hľadajú vhodný model. Ak sa nemýli, tak celý projekt je vysúťažený na približne 3 mil. EUR 
a príspevok zo strany Fondu na podporu športu predstavuje sumu vo výške 1,25 mil. EUR. Bolo to potrebné 
z hľadiska zmenového konania aj s návrhom pre SR FNPŠ predložené schváliť. Žiadateľ je si vedomý, že to musia 
zrealizovať do 30.10.2024 a rovnako to deklarovali, že to budú vedieť preukázať v tom čase vyúčtovaním 
a kolaudačným rozhodnutím. Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga krátko doplnil, že 
podľa informácií od žiadateľa zmluva o dielo je uzatvorená s dodávateľom tak, že dodávateľ musí ukončiť dielo 
do spomínaného termínu. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek následne pokračoval a uviedol, že všetci sú radi, keď 
sa bude stavať, ale projektový manažment tohto projektu nie je závislý od SR FNPŠ, tá hľadá riešenie na to, ako 
uvoľniť tieto finančné prostriedky. Nakoľko spoločnými silami našli vhodné riešenie, výsledkom je predložený návrh 
na schválenie.  
 
 
V rámci tohto bodu sa opäť pripojil prostredníctvom aplikácie ZOOM člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb, čím 
došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí.  
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ZAZMLUVNENÉ PROJEKTY VYŽADUJÚCE SI OSOBITNÚ POZORNOSŤ 
 

Projekt č. 160 – BR ACADEMY s.r.o. - Stavebné úpravy, prístavba a nadstavba zázemia športového areálu, 

Žilina - Brodno 

Dňa 31. mája 2024 informoval prijímateľ, že v rámci procesov spojených s vydaním kolaudačného rozhodnutia 

možno nebude dodržaný termín finančného ukončenia projektu v zmysle podmienok zmluvy, a to do 31.10.2024. 

Dôvodom je komplikácia s odpredajom pozemkov s Národnou diaľničnou spoločnosťou, ktoré momentálne nevedia 

urýchliť a projekt finančne ukončiť (predloženie právoplatného kolaudačného rozhodnutia do 31.10.2024). 

S prijímateľom v tejto veci aktívne komunikujeme s cieľom úspešnej realizácie projektu, pričom sme prijímateľovi 

stanovili termín 30.9.2024, do kedy nám má dať finálne stanovisko, či sa projekt podarí finančne ukončiť 

do 31.10.2024 alebo nie, následne sa prípadom budeme zaoberať. 

 

Projekt č. 19 – mesto Nové Zámky - Mestský multifunkčný športový areál Nové Zámky-Sihoť 

Dňa 07.06.2024 bola kancelárii FNPŠ žiadosť o udelenie súhlasu s prevodom správy majetku nadobudnutého 

z projektu ,,Mestský multifunkčný športový areál Nové Zámky - Sihoť. Prijímateľ žiada o súhlas s prevodom správy 

majetku na subjekt NOVOVITAL, ktorý je príspevkovou organizáciou mesta Nové Zámky.  

Stanovisko kancelárie: Projektové oddelenie nemá voči tejto zmene výhrady s podmienkou prevodu správy až 

po finančnom ukončení projektu. 

 

Projekt č. 123 – mesto Spišská Nová Ves - Tréningové atletické centrum 

Dňa 05.06.2023 obdržala kancelária FNPŠ žiadosť o zmenu rozpočtu, ktorá je k dispozícii k nahliadnutiu v rámci 

priečinka. Dôvodom žiadosti je uzatvorenie Dodatkov č. 1 a č. 2 k Zmluve o dielo so zhotoviteľom kvôli zmene 

technických riešení projektu. Nakoľko ide o zmenu viac ako 15 % v rámci oprávnených výdavkov projektu, 

predkladáme túto žiadosť správnej rade FNPŠ na odsúhlasenie. 

Stanovisko kancelárie: Nakoľko ide o zmeny rozpočtu v rámci stavebných aktivít so zachovaním pôvodného účelu, 

projektové oddelenie nemá výhrady voči tejto zmene. 

Oprávnené obdobie pre čerpanie príspevku v rámci druhej infraštruktúrnej výzvy FNPŠ bude ukončené ku dňu 
31.12.2024. Prijímatelia majú na základe ustanovenia zmluvy o príspevku povinnosť predložiť záverečnú správu 
projektu do systému egrant do 30.10.2024 vrátane. 
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Ján Záhončík a uviedol, že pred 2 týždňami sa zúčastnil otvorenia športoviska 
v Nových Zámkoch a pochválil vybudované športovisko, kde sa nachádza 400m 8 dráhový ovál.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti č. 123 (mesto Spišská Nová Ves), bol 
prednesený potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade člena SR FNPŠ p. Pavla Bečarika, ktorý bol vylúčený 
z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ hlasujúcich 
o predmetnom bode uznesenia. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia:  
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Uznesenie č. 7/5/2024  

 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu rozpočtu v rámci 
žiadosti č. 123 (Mesto Spišská Nová Ves) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2021/004 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0   
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 1 (Bečarik)  
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o zvyšných návrhoch. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 7/5/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o vydanie súhlasu so zverením projektu 
do správy v rámci žiadosti č. 19 (Mesto Nové Zámky) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2021/004. 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu rozpočtu v rámci 
žiadosti č. 35 (Mesto Brezno) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu “Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry” č. 2021/004 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
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Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Pred ďalším bodom požiadal o slovo predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie MCRaŠ SR p. Miloš Tomáš 
a vzhľadom na to, že bude musieť odísť zo zasadnutia SR FNPŠ, krátko informoval členov SR FNPŠ, že deň 
pred zasadnutím DR FNPŠ „per rollam“ schválila výročnú správu Fondu na podporu športu za rok 2023. Následne 
opustil rokovaciu miestnosť. 
 
 

8. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2022/002 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ŽIADOSTI O ZMENU 
UMIESTNENIA PROJEKTU 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a 
to opäť koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá 
informovala prítomných o súhrnných údajoch v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2022/002 (ďalej len „výzva č. 2022/002“). 
 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Schválená alokácia 33 417 724,42 € 

Poskytnuté finančné zdroje celkom 27 667 427,75 € 

Poskytnuté v mesiaci apríl 2024 168 370,47 € 

 
 
ZOZNAM PROJEKTOV, KTORÉ NEMAJÚ PODPÍSANÚ ZMLUVU O PRÍSPEVKU 
 

Č.p. Prijímateľ Projekt Suma 

96 Obec Blatné Výstavba telocvične pri ZŠ 1 100 000,00 € 

177 Hlavné mesto SR - Bratislava Výstavba športovej haly 1 100 000,00 € 

2   2 200 000,00 € 

 
 
PROJEKTY VYŽADUJÚCE SI OSOBITNÚ POZORNOSŤ 

 

Projekt č. 108 - Jazdecký klub Detva - Stavebné úpravy a udržiavacie práce objektu) Vybudovanie 

univerzálneho športového centra so zameraním na Jazdecký šport a športovú streľbu 

Dňa 05.06.2024 bola kancelárii FNPŠ doručená žiadosť o zmenu projektu, ktorej predmetom je premiestnenie 

projektu z pôvodnej lokácie obec Zvolenská Slatina do obce Vlkanová. Dňa 13.06.2024 sa uskutočnilo osobné 

stretnutie zástupcov prijímateľa so zástupcami FNPŠ, počas ktorého zástupcovia prijímateľa vysvetlil situáciu. Ide 

o úplne nový projekt, ktorý aktuálne nedisponuje právoplatným stavebným povolením a najmä, hlavný dôvod, prečo 

tejto žiadosti nie je možné vyhovieť, je porušenie čl. 10, ods. 2, písm. a), ktorý definuje za podstatnú zmenu projektu 

premiestnenie miesta realizácie projektu.  

Stanovisko kancelárie FNPŠ: Nakoľko ide o porušenie podmienky zmluvy, kancelária FNPŠ neodporúča SR 

FNPŠ žiadosť schváliť. 
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Projekt č. 177 Hlavné mesto SR – Bratislava – Novostavba tréningovej športovej haly Pionierska  

Dňa 25.06.2024 bola kancelárii FNPŠ doručená žiadosť o zmenu rozpočtu projektu, ktorej predmetom je zaradenie 

položiek pôvodne vyčlenených ako neoprávnené výdavky v žiadosti do oprávnených výdavkov. Predmetné položky 

nie sú v rámci výzvy vymedzené negatívne. Vzhľadom k výrazne nižšej vysúťaženej cene projektu však aj napriek 

prípadnej zmene kancelária FNPŠ pristúpi k alikvotnému zníženiu príspevku s ohľadom na požadovanú mieru 

spolufinancovania uvedenú v žiadosti. Hodnota projektu a príspevku tak bude nasledovná:  

Celková hodnota projektu: 1 866 169,48 EUR  

Z toho neoprávnené výdavky: 11 383,28 EUR (sadovnícke úpravy)  

Z toho oprávnené výdavky: 1 854 786,20 EUR  

Príspevok: 894 934,34 EUR (48,25 %)  

Vlastné spolufinancovanie: 959 851,86 EUR (51,75 %)  

Stanovisko kancelárie FNPŠ: Kancelária nemá výhrady voči schváleniu žiadosti. 

 

Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga doplnil, že ide o obdobný prípad ako v prípade projektu mesta 

Brezno, kde boli ťažkosti s verejným obstarávaním, ktoré bolo ukončené v priebehu tohto mesiaca (jún 2024). 

Minulý týždeň došlo k uzatvoreniu zmluvy o dielo so zhotoviteľom. Rozdiel oproti spomínanému prípadu je v tom, 

že tu je koniec oprávneného obdobia je až do 31.12.2025, čiže žiadateľ by to mal bez problémov stihnúť. Vzhľadom 

k tomu, že sa im podarilo vysúťažiť nižšiu sumu, žiadajú Fond na podporu športu o zmenu rozpočtu a zaradili medzi 

oprávnené výdavky niektoré položky, ktoré pôvodne v žiadosti nefigurovali. Nakoľko sa jedná o položky v rozpočte, 

ktoré nie sú negatívne vymedzené v rámci výzvy č. 2022/002, v kancelárii FNPŠ nevidia dôvod neschváliť túto 

žiadosť, avšak došlo by k zníženiu príspevku alikvotne k deklarovanému podielu spolufinancovania zo strany 

žiadateľa a došlo by k zníženiu približne o 200-tisíc EUR.    

Oprávnené obdobie pre čerpanie príspevku v rámci druhej infraštruktúrnej výzvy FNPŠ bude ukončené ku dňu 
31.12.2025. Prijímatelia majú na základe ustanovenia zmluvy o príspevku povinnosť predložiť záverečnú správu 
projektu do systému egrant do 31.01.2026 vrátane. 
 
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že v prípade projektu č. 108 (Jazdecký klub Detva) má 
Fond na podporu športu historickú skúsenosť so žiadosťou o premiestnenie projektu na iné miesto tak, z tohto 
dôvodu bola spätná väzba jednoznačná a žiadateľ hľadá iné možnosti riešenia. V prípade projektu č. 177 (Hlavné 
mesto SR – Bratislava) je to v poriadku a snažili sa to čím skôr vyriešiť, a preto je návrh predložený na schválenie, 
aj keď bola žiadosť doručená až po predložení materiálov členom SR FNPŠ na toto zasadnutie.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda  SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/5/2024 
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1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu v rámci 
žiadosti č. 177 (Hlavné mesto SR Bratislava) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu “Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry” č. 2022/002 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu umiestnenia projektu v rámci 
žiadosti č. 108 (Jazdecký klub Detva) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie 
príspevku na projekt podpory športu v rámci programu “Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry” č. 2022/002 a rozhodla, že žiadosť neschvaľuje.  
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
9. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU 
NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2023/001  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, 
a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá krátko 
informovala prítomných o súhrnných údajoch v rámci výzvy č. 2023/001.  
 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Počet schválených projektov 73 

Schválená alokácia 35 473 464,16 EUR 

Počet zazmluvnených projektov 0 

 
 
AKTUÁLNY STAV  
 
Kancelária FNPŠ od posledného zasadnutia SR FNPŠ dňa 23.5.2024 sprocesovala všetky administratívne úkony 
súvisiace s vyhodnotením výzvy, a to zaslanie rozhodnutí o poskytnutí/neposkytnutí príspevku, zaslanie oznámení 
o výsledku formálnej kontroly pre žiadosti vyradené na základe formálnej kontroly, pripravila v systéme 
fnps.egrant.sk doplňujúci formulár pre preukazovanie podmienok pred podpisom zmluvy v zmysle bodu 9.3 výzvy 
č. 2023/001. Projektové odd. momentálne pristupuje ku kontrole podmienok pred podpisom zmluvy a po splnení 
všetkých náležitostí budú žiadateľom postupne zasielané návrhy Zmluvy o príspevok na projekt podpory športu.  
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Projektové oddelenie obdržalo žiadosti o sprístupnenie hodnotení, pričom tieto anonymizované hodnotenia boli 
na žiadosť aj sprístupnené. Projektové oddelenie taktiež spracovalo odpovede na námietky voči rozhodnutiam 
o neposkytnutí príspevku.  
 
 
PROJEKTY VYŽADUJÚCE SI OSOBITNÚ POZORNOSŤ  
 
Projekt č. 151 - FC TATRAN Prešov, a. s. - PREŠOV – FUTBALOVÁ AKADÉMIA FC TATRAN PREŠOV  
 
Dňa 12.06.2024 bolo kancelárii FNPŠ doručené oznámenie o zmene stavu vzťahu k športovej infraštruktúre, ktorý 
bol v žiadosti deklarovaný nájomnou zmluvou. Žiadateľ uvádza, že došlo k Dohode o skončení Zmluvy o nájme 
bez jeho vedomia, a to k dátumu 29.02.2024, teda v deň podania žiadosti o príspevok. Zároveň uvádza, že podniklo 
všetky potrebné kroky k vyriešeniu situácie a nový nájomný vzťah by mal byť schválený dňa 26.06.2024. 
Po obdržaní novej nájomnej zmluvy pristúpi kancelária FNPŠ ku kontrole a o stave veci bude členov SR FNPŠ 
informovať na jej najbližšom zasadnutí. Oznámenie je k dispozícii v rámci priečinka k tomuto bodu rokovania.  
 
Oprávnené obdobie pre čerpanie príspevku v rámci druhej infraštruktúrnej výzvy FNPŠ bude ukončené ku dňu 
31.12.2025. Prijímatelia majú na základe ustanovenia zmluvy o príspevku povinnosť predložiť záverečnú správu 
projektu do systému egrant do 31.01.2026 vrátane. 
 
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a na úvod poďakoval kancelárii FNPŠ, že koordinovane pripravila 
odpoveď, lebo najviac dotknutí žiadatelia v Bratislavskom kraji sa dopytovali a mali dosť tendenčné otázky 
podľa zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
(zákon o slobode informácií). Tieto žiadosti podľa zákona o slobode informácií boli vybavené a zbytočne to 
zaťažovalo ďalší proces, keďže je potrebné sústrediť sa na celý proces, aby boli riadne pripravené zmluvy 
o príspevku alebo čokoľvek, čo by nás mohlo vyrušovať do budúcna. Rozhodnutí nebolo málo, 73 podporených 
projektov, zvyšok rozhodnutí muselo byť odôvodnených. Celý proces je monštruózny, do toho zápisnica, kontrola 
formálnych náležitostí a všetky ďalšie náležitosti, za čo vyslovil veľkú vďaku kancelárii FNPŠ. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o  predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/5/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 

žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001. 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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10. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ A SCHVÁLENIE DÁTUMU 
UKONČENIA FINANČNEJ KONTROLY VYÚČTOVANIA MIMORIADNEJ PODPORY V RÁMCI OSOBITNEJ 
VÝZVY Č. 2022/001 – PODNIKY PREVÁDZKUJÚCE ŠPORTOVÚ INFRAŠTRUKTÚRU 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a ešte predtým ako odovzdal slovo projektovo-
finančnému junior manažérovi kancelárie FNPŠ p. Jakubovi Kobulnickému, ktorý prednesie členom SR FNPŠ 
základné informácie aktuálne ku dňu 20.06.2024 k výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej 
podpory pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001 (ďalej len „výzva č. 2022/001“), predstavil 
ho členom SR FNPŠ, nakoľko sa na zasadnutí SR FNPŠ objavil vôbec po prvýkrát. Prítomným členom SR FNPŠ 
uviedol, že projektovo-finančný junior manažér kancelárie FNPŠ p. Jakub Kobulnický sa vyslovene zameriava 
na dátovú analytiku a do budúcna je predpoklad, že bude intenzívnejšie využívaný, aby sa v prostredí Fondu 
na podporu športu lepšie pracovalo s dátami a dotknutú agendu mal projektovo pridelenú.   
 
Projektovo-finančný junior manažér kancelárie FNPŠ p. Jakub Kobulnický poďakoval za slovo a informoval členov 
SR FNPŠ, že uznesením č. 5/4/2022 SR FNPŠ na 31. zasadnutí SR FNPŠ dňa 22.04.2022 bola schválená výzva 
č. 2022/001 s dátumom vyhlásenia dňa 29.04.2022 a celkovou alokáciou finančných prostriedkov vo výške 
8.000.000 EUR. Termín na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej pomoci bol stanovený od 15.05.2022 
do 31.05.2022 vrátane. Na 32. zasadnutí SR FNPŠ dňa 13.05.2022 bol uznesením č. 4/5/2022 SR FNPŠ schválený 
SR FNPŠ dodatok č. 1 k výzve č 2022/001, ktorým bol predĺžený termín na predkladanie žiadostí až do 15.06.2022. 
Cieľom výzvy č. 2022/001 bola podpora podnikov prevádzkujúcich športovú infraštruktúru prostredníctvom pokrytia 
časti fixných nákladov, ktoré museli podniky vynaložiť v čase ich núteného čiastočného alebo úplného uzatvorenia 
z dôvodu opatrení Úradu verejného zdravotníctva Slovenskej republiky a v čase po opätovnom spustení ich 
prevádzky, keď sa prejavili dôsledky pandémie ochorenia COVID-19 na fungovanie prevádzok športovej 
infraštruktúry v oprávnenom období. V rámci výzvy č. 2022/001 bolo podaných prostredníctvom systému 
fnps.egrant.sk celkom 110 žiadostí, pričom traja žiadatelia nepredložili žiadosť v listinnej forme v súlade s výzvou 
a boli vyradení z posudzovania. Do procesu formálnej kontroly, ktorú vykonala kancelária FNPŠ, bolo zaradených 
celkom 107 žiadostí, pričom výška požadovanej mimoriadnej podpory predstavovala hodnotu spolu vo výške 
1.797.953,12 EUR. Pri formálnej kontrole bolo vyradených celkom osem žiadostí a odporučených na schválenie 
SR FNPŠ bolo 102 žiadostí v celkovej výške požadovaných finančných prostriedkov 1.732.081,65 EUR. SR FNPŠ 
schválila prvú časť odporučených žiadostí, ktoré splnili všetky podmienky výzvy č. 2022/001, uznesením 
č. 15/6/2022 SR FNPŠ zo dňa 20.09.2022 a druhú časť odporučených žiadostí uznesením č. 10/7/2022 SR FNPŠ 
zo dňa 20.10.2022. Schválených bolo 102 žiadostí v celkovej výške 1.400.968,78 EUR. Dvaja žiadatelia 
po prepočítaní výdavkov požiadali o nižšiu mimoriadnu podporu v porovnaní s predloženou žiadosťou a jednému 
subjektu bola schválená najvyššia možná mimoriadna podpora v zmysle podmienok výzvy č. 2022/001. 
 
Dáta z fnps.egrant.sk 
Názov: Program prevádzkovatelia športovej infraštruktúry 
Stav: Zatvorený 
Posledný deň na podávanie žiadosti: 15.06.2022 
Počet podaných žiadostí: 110 
Počet schválených žiadostí: 102 
Požadovaná suma: 1 732 081,65 € 
Schválená suma: 1 400 968,78 € 
 
Usmernenie k vyúčtovaniu mimoriadnej podpory v rámci výzvy č. 2022/001 „Mimoriadna podpora 
pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru“ 
 
Na 36. zasadnutí SR FNPŠ dňa 08.12.2022 SR FNPŠ schválila uznesením č. 15/9/2022 SR FNPŠ Usmernenie 
k vyúčtovaniu mimoriadnej podpory. Prijímatelia mimoriadnej podpory mali možnosť predkladať požadovanú 
dokumentáciu na vyúčtovanie poskytnutej mimoriadnej podpory prostredníctvom systému fnps.egrant.sk 
do termínu 30.06.2023. Kancelária FNPŠ pripravila SR FNPŠ návrh na hlasovanie „per rollam“ č. 3/2023 zo dňa 
16.06.2023 o predĺžení termínu predkladania dokumentov týkajúcich sa vyúčtovania poskytnutia mimoriadnej 
podpory v zmysle výzvy č. 2022/001 z 30.06.2023 na 30.09.2023 spolu s úpravou Usmernenia k vyúčtovaniu 
mimoriadnej podpory v rámci výzvy č. 2022/001 „Mimoriadna podpora pre podniky prevádzkujúce športovú 
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infraštruktúru“, ktoré slúži ako návod pre prijímateľov ako predkladať jednotlivé účtovné doklady. Predĺženie 
termínu pomohlo prijímateľom a kancelárii FNPŠ zabezpečiť dostatočný časový priestor na predkladanie 
vyúčtovania. Predĺženie termínu na predkladanie dokumentácie a novelizácia predmetného usmernenia bola 
schválená SR FNPŠ formou hlasovania „per rollam“ č. 3/2023. 
 
Pokyny pre vyplnenie záverečnej správy k vyúčtovaniu mimoriadnej podpory 
 
Úspešní žiadatelia boli povinní predkladať účtovné doklady k vyúčtovaniu poskytnutej mimoriadnej podpory výlučne 
prostredníctvom systému fnps.egrant.sk v súlade s Usmernením k vyúčtovaniu mimoriadnej podpory v rámci výzvy 
č. 2022/001 (Mimoriadna podpora pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru) v termíne do 30.09.2023, 
ktorý bol z vyššie uvedených dôvodov predĺžený z 30.06.2023, v prípade, že prijímateľ nepredloží v stanovenej 
lehote (t. j. najneskôr do 30.09.2023) vyúčtovanie mimoriadnej podpory je podľa čl. 5 bod (1) písm. c) povinný vrátiť 
poskytnutú mimoriadnu podporu, resp. jej alikvotnú čiastku. 
 
Zo 102 prijímateľov mimoriadnej podpory predložilo do termínu 30.09.2023 požadovanú dokumentáciu 
na vyúčtovanie mimoriadnej podpory prostredníctvom systému fnps.egrant.sk 100 prijímateľov (98,03 %). Dvaja 
prijímatelia mimoriadnej podpory nepredložili požadovanú dokumentáciu do termínu 30.09.2023 a to:  
 

• č. 2 – DRIVE, s.r.o. – 21 781,73 € - prijatie záverečnej správy 23.05.2024 (09:00:44) 

• č. 26 – Bašavel Garage s. r. o. – 345,96 € - záverečná správa NEPRIJATÁ  
 
Následne v roku 2023 kancelária FNPŠ vykonávala administratívnu finančnú kontrolu schválených žiadostí 
v rámci výzvy č. 2022/001, ktorá sa realizovala v zmysle smernice o postupe pri výkone finančnej kontroly v zmysle 
zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov“ vydanej fondom 
dňa 15.01.2022. 
 
Finančná kontrola k 20.06.2024  
 
K 20.06.2024 bolo v rámci finančnej kontroly skontrolovaných 84 zo 100 predložených dokumentácií, čo 
predstavuje 84 % podaných záverečných správ v stanovenej lehote. 84 predložených účtovných dokumentácií 
zo 102 všetkých úspešných žiadateľov predstavuje skontrolovaných 82,35 % predložených účtovných 
dokumentácií. Potrebné skontrolovať ostáva 16 úspešných žiadateľov (15,69 %).  
 
Z pohľadu vykonanej finančnej kontroly bolo k 20.06.2024 korektne predložených, ako aj po dožiadaní dodatočne 
doložených účtovných dokladov, 41 predložených účtovných dokumentácií, čo v pomere ku všetkým 
skontrolovaným predloženým dokumentáciám tvorí 48,81 %. Spomedzi všetkých úspešných žiadateľov (102) bolo 
po administratívnej finančnej kontrole korektne predložených 40,20 % záverečných správ. V rámci procesu 
finančnej kontroly je otvorených 41 prijímateľov, ktorým bola elektronickou formou doručená výzva na odstránenie, 
príp. doplnenie nedostatkov v predloženej záverečnej správe a to formou doplňujúceho formulára v systéme 
fnps.egrant.sk. Dvaja úspešní žiadatelia a to: 
 

• č. 65 – FITNESS Rozadol s. r. o. – 191,21 €  

• č. 66 – GreatOne 99, s. r. o. – 33,61 €  
 
požiadali o výzvu na vrátenie poskytnutie mimoriadnej podpory, dôvodom je neodstránenie nedostatkov 
v predloženej záverečnej správe, nakoľko pre obe spoločnosti nie je finančne výhodne, aby sa účtovne spoločnosti 
zaoberali ich nedostatkami. 
 

k 20.06.2024 sumár % 

nepodaná záverečná správa 
k 30.09.2023 

2 1,96 

vrátenie poskytnutej mimoriadnej 
podpory 

2 1,96 

ukončená finančná kontrola 41 40,20 
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v procese dožiadania 41 40,20 

potrebné skontrolovať 16 15,69 

spolu 102 100 

 
Najčastejšie nedostatky v priebehu realizácie administratívnej finančnej kontroly: 
 

• nevyplnená (prázdna) záverečná správa 

• chýbajúce účtovne doklady v mesiacoch, v ktorých podľa prílohy č.2 tejto výzvy (tabuľka – výpočet výšky 
pomoci), bola jednotlivým žiadateľom schválená mimoriadna podpora 

• nedostatočné predloženie oprávnených nákladov oproti schválenej mimoriadnej podpore v jednotlivých 
mesiacoch 

• nepriložené účtovne doklady preukazujúce úhradu oprávnených nákladov 

• nepriložené doklady preukazujúce oprávnenosť výdavkov (zmluva, objednávka, faktúra, dodací list a pod.) 

• účtovné doklady v neoprávnenom období 

• kombinované účtovné doklady v oprávnenom a zároveň neoprávnenom období 

• neoprávnené náklady (poplatky za bankové služby, dane, poistné na sociálne a zdravotné poistenie 
miezd, úroky, poplatky za omeškania, mzdy, atď.) 

• náklady, ktoré boli predmetom podpory v rámci iných už existujúcich podporných nástrojov v súvislosti 
s COVID-19 

• nesprávne uvedené sumy v záverečných správach 

• nesprávne uvedené dátumy úhrady v záverečných správach 

• nesprávne platby 

• nefunkčné kontakty na prijímateľa, resp. mailová výzva v nevyžiadanej pošte 
 
Na požiadanie audítorskej spoločnosti kancelária FNPŠ odporúča schváliť dátum ukončenia finančnej 
kontroly v rámci výzvy č. 2022/001 – mimoriadna podpora pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru 
na 31.12.2024.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/5/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje termín ukončenia finančnej kontroly predloženej 
dokumentácie k vyúčtovaniu poskytnutej mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001 
s lehotou do 31.12.2024. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
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Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
11. INFORMÁCIA O UKONČENÍ FINANČNEJ KONTROLY PREDLOŽENEJ DOKUMENTÁCIE 
K VYÚČTOVANIU POSKYTNUTEJ MIMORIADNEJ PODPORY PRE PROFESIONÁLNE ŠPORTOVÉ KLUBY 
Č. 2021/001 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a odovzdal slovo projektovému manažérovi pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ a dočasne poverenému riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi, ktorý informoval 
prítomných členov SR FNPŠ o ukončení finančnej kontroly predloženej dokumentácie k vyúčtovaniu poskytnutej 
mimoriadnej podpore pre profesionálne športové kluby č. 2021/001 (ďalej len „výzva č. 2021/001“).  
 
V období od 1.9.2023 do 31.12.2023 prebehla administratívna a finančná kontrola výzvy č. 2021/001 za pomoci 
externých spolupracovníčok. Predkladáme na rokovanie SR FNPŠ závery kontroly. 
 
Výzva č. 2021/001 bola schválená dňa 18.12.2020 na 16. zasadnutí SR FNPŠ a vyhlásená dňa 26.01.2021. 
Žiadosti bolo možné predkladať žiadateľmi v termíne od 27.01.2021 do 16.02.2021. Na výzvu č. 2021/001 bola 
alokovaná suma finančných prostriedkov vo výške 6.000.000 EUR. 
 
Cieľom výzvy č. 2021/001 bolo poskytnúť finančné prostriedky profesionálnym športovým klubom na pokrytie strát, 
ktoré vznikli počas oprávneného obdobia od 01.03.2020 do 31.12.2020, kedy bola obmedzená hospodárska 
činnosť v oblasti športu z dôvodu pandémie spôsobenej ochorením COVID-19. 
 
Na základe zmluvy o spolupráci a poverení výkonom niektorých úloh spojených s poskytovaním podpory 
na základe schém pomoci na podporu športu v súvislosti s ochorením COVID-19 zo dňa 10.12.2020 vystupoval 
fond v postavení poskytovateľa mimoriadnej pomoci a vykonávateľom výzvy č. 2021/001 bola Slovenská inovačná 
a energetická agentúra (ďalej len „SIEA“), ktorá administrovala vlastnými personálnymi kapacitami proces 
predkladania žiadostí v rámci výzvy č. 2021/001 s výnimkou distribúcie rozhodnutí o poskytnutí finančných 
prostriedkov podľa § 20a v spojení s § 15 zákona o fonde úspešným žiadateľom a predkladala SR FNPŠ 
odporúčanie o poskytnutí resp. neposkytnutí mimoriadnej podpory pre žiadateľa. 
 
V rámci výzvy č. 2021/001 bolo žiadateľmi predložených spolu 34 žiadostí v celkovom objeme požadovaných 
finančných prostriedkov z Fondu na podporu športu vo výške 3.708.573,37 EUR. 
 
Fond na podporu športu ako poskytovateľ v rámci výzvy č. 2021/001 poskytol mimoriadnu podporu bez zmluvy 
podľa § 20a zákona o fonde celkovo 31 žiadateľom (profesionálnym športovým klubom) v celkovej 
požadovanej sume 3.420.864,46 EUR. 
 
Dňa 15.12.2022 SIEA listom informovala Fond na podporu športu, že podľa § 8 ods. 2, resp. § 9 ods. 4 zákona 
o finančnej kontrole nie je Fond na podporu športu oprávnený poveriť výkonom administratívnej finančnej kontroly, 
resp. výkonom finančnej kontroly na mieste SIEA, pričom SIEA nie je oprávnená predmetnú finančnú kontrolu 
v mene Fondu na podporu športu vykonať, nakoľko takýto postup by bol v rozpore so zákonom o finančnej kontrole. 
Dňa 14.08.2023 na základe dohody medzi Fondom na podporu športu a SIEA o prechode povinností zo SIEA 
na fond, a ktorý subjekt bude v rámci výzvy č. 2021/001 realizovať administratívnu finančnú kontrolu. 
 
V roku 2023 kancelária FNPŠ vykonala administratívnu finančnú kontrolu schválených žiadostí v rámci výzvy 
č. 2021/001, a to v období od 01.09.2023 do 31.12.2023. K vykonanej administratívnej finančnej kontrole 
schválených žiadostí v rámci výzvy č. 2021/001 bola vypracovaná správa ku kontrole „Mimoriadna podpora 
pre profesionálne športové kluby“ č. 2021/001. Jednotlivé športové kluby, ktorým bola poskytnutá podpora na 
základe výzvy č. 2021/001, doručili dokumentáciu do 30.09.2023. Podrobne sa preverovalo, či boli dodržiavané 
jednotlivé podmienky, ktoré boli stanovené k poskytnutiu podpory na pokrytie straty. Športové kluby uvedené 
podmienky dodržiavali. Kontrola sa zamerala hlavne na dodržanie mzdových podmienok a odmien hráčov a 
odborníkov SZČO, kde mali dodržať limit max. 1100 €/ hráča, odborníka. Náklady, ktoré vznikli z dôvodu nákupu 
hráčov, boli odpočítané, a taktiež výnosy, ktoré mal športový klub z predaja hráčov, neboli zohľadňované 
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v celkových výnosoch. Športové kluby mali, vedenú evidenciu v zmysle zákona, čiže chronologicky, obsahovo 
a vecne správne, mnohé z nich podliehajú auditu. Celkové zhodnotenie je také, že športové kluby, ktorým bola 
poskytnutá podpora na základe výzvy č. 2021/001, mali nárok na túto podporu. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 11/5/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o ukončení finančnej kontroly 
predloženej dokumentácie k vyúčtovaniu poskytnutej mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje Správu ku kontrole Mimoriadna podpora 
pre profesionálne športové kluby č. 2021/001 vykonanej v období 01.09.2023 do 31.12.2023 zo dňa 
31.12.2023. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
12. SCHVAĽOVANIE VÝROČNEJ SPRÁVY FONDU NA PODPORU ŠPORTU ZA ROK 2023 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
ekonómovi kancelárie FNPŠ p. Jozefovi Tvrdoňovi.  
 
Ekonóm kancelárie FNPŠ p. Jozef Tvrdoň poďakoval za slovo a uviedol, že v nadväznosti na účtovnú závierku 
Fondu na podporu športu za rok 2023, ktorá bola predložená na marcovom zasadnutí SR FNPŠ, vyplýva Fondu 
na podporu športu ešte jedna zákonná povinnosť v zmysle § 21 ods. 8 zákona o fonde, a to schválenie Výročnej 
správy Fondu na podporu športu za rok 2023 a jej zverejnenie v registri účtovných závierok do 30.06.2024. Výročná 
správa Fondu na podporu športu za rok 2023 bola vypracovaná v spolupráci s právnym odd. a projektovým odd. 
a predložená audítorom na vyjadrenie, ktorí včera doručili dodatok k správe nezávislého audítora. Výročná správa 
Fondu na podporu športu za rok 2023, ktorá je trochu viac obsahovo naplnená, bola členom SR FNPŠ predložená 
v rámci materiálov k zasadnutiu SR FNPŠ a v prípade akýchkoľvek otázok je pripravený ich zodpovedať. Následne 
pokračoval a uviedol, že audítori v dodatku k správe nezávislého audítora konštatujú, že na základe prác, ktoré 
vykonali, sú informácie uvedené vo výročnej správe verejnoprávnej inštitúcie zostavenej za rok 2023 v súlade s jej 
účtovnou závierkou za daný rok a výročná správa obsahuje informácie podľa zákona č. 431/2002 Z. z. 
o účtovníctve. Okrem toho na základe našich poznatkov o účtovnej jednotke a situácii v nej, ktoré získali počas 
auditu účtovnej závierky, uviedli, že nezistili významné nesprávnosti vo výročnej správe.  
 
Slovo si vzal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a opýtal sa, či sú mimo zverejneného výroku audítorov 
nejaké odporúčania, keďže na SOŠV to majú tak, že audítori dávajú výrok a potom im predkladajú prípadne 
manažérske odporúčania. Na uvedené odpovedal ekonóm kancelárie FNPŠ p. Jozef Tvrdoň, že zo strany 
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audítorov neboli žiadne takéto odporúčania, pretože auditovali iba účtovnú závierku a výročnú správu. Jediné 
odporúčanie do budúcna alebo konštruktívna kritika z ich strany bola, aby sa trochu zúžil obsah výročnej správy 
a nešli informácie až tak dopodrobna, nakoľko to podľa ich názoru nie je potrebné. S čím krátko vyjadril 
podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi súhlas. Následne ekonóm kancelárie FNPŠ p. Jozef Tvrdoň pokračoval 
a doplnil, že posunie informáciu od audítorov tak, ako ju dostal, že na jednu stranu je v poriadku, že navonok sme 
maximálne transparentní, kto chce si nájde kompletné údaje, avšak na druhú stranu, ak je tých informácií veľa, 
stráca sa trochu prehľadnosť.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/5/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie stanovisko dozornej rady Fondu na podporu 
športu k návrhu Výročnej správy Fondu na podporu športu za rok 2023 prijaté uznesením č. 1/3/2024 DR 
FNPŠ zo dňa 26.06.2024. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje na návrh predsedu správnej rady Fondu na podporu 
športu Výročnú správu Fondu na podporu športu za rok 2023 overenú audítorom. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
13. SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PLÁNU ZASADNUTÍ SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU 
NA 2. POLROK ROKA 2024 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a slovo odovzdal projektovému manažérovi pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ a dočasne poverenému riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi, ktorý uviedol, že 
oproti predloženému návrhu plánu zasadnutí z predchádzajúcej SR FNPŠ, bola identifikovaná kolízia s termínom 
v mesiaci august, kvôli letným olympijským hrám 2024, preto bol predložený návrh na posunutie termínu o 7 dní 
neskôr, na 15.08.2024, s čím bol vyjadrený všeobecný súhlas zo strany prítomných členov SR FNPŠ. Následne 
projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš 
prezentoval zvyšné termíny SR FNPŠ do konca roka 2024. 
 
 

Zasadnutie 
správnej rady 

Termín 
zasadnutia 
správnej rady 

Termín 
na predkladanie 
materiálov 

Kreovanie 
programu  
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52. 15.08.2024 08.08.2024 25.07.2024  

53. 12.09.2024 05.09.2024 28.08.2024*  

54. 10.10.2024 03.10.2024 26.09.2024  

55. 14.11.2024 07.11.2024 31.10.2024  

56. 12.12.2024 05.12.2024 28.11.2024  

* 29.08.2024 – štátny sviatok (Výročie SNP) 
 

 
Člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb sa prihlásil o slovo a k termínu 12.09.2024 uviedol, že by rád pozval členov SR 
FNPŠ do Dolného Kubína, keďže v dňoch 12.09. – 14.09.2024 je tam podujatie V4 zdravotne znevýhodnenej 
mládeže a pri tejto príležitosti by tam rád uskutočnil aj zasadnutie SR FNPŠ, ak by to bolo možné. Členovia SR 
FNPŠ by reálne videli súťaže, samotné športoviská, čo sú momentálne, aj spomínaný koncept, ktorý majú. V tej 
súvislosti sa predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek ospravedlnil za svoju nepozornosť, že nenamietol kolíziu 
s termínom zasadnutia SR FNPŠ dňa 12.09.2024, keďže vtedy bude pracovne na UEFA. V danom prípade má za 
to, nech si zatiaľ schvália predložený plán zasadnutí, v najhoršom sa pripojí online a podpredseda SR FNPŠ 
p. Gábor Asványi by viedol zasadnutie SR FNPŠ prezenčne. Ak nie, tak by si ešte dodatočne na augustovom 
zasadnutí SR FNPŠ schválili zmenu septembrového termínu zasadnutia, zatiaľ to bude dňa 12.09.2024 v Dolnom 
Kubíne. V prípade posledného zasadnutia SR FNPŠ v roku 2024 uviedol, že v tom termíne by bolo zároveň 
vianočné posedenie. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 13/5/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje predložený plán zasadnutí správnej rady Fondu 
na podporu športu na 2. polrok roka 2024. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
14. RÔZNE 
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Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a vyzval členov SR FNPŠ a všetkých prítomných 
prísediacich a hostí, ak majú nejaké podnety na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich 
spoločne diskutovať.  
Prvá o slovo požiadala media officerka a projektová manažérka pre podporu významných podujatí kancelárie 
FNPŠ p. Lucia Antolová, ktorá v prvom rade poďakovala všetkým členom SR FNPŠ za aktívnu účasť 
na slávnostných otvoreniach a v tejto súvislosti položila otázku, kto z nich má čas a priestor v sobotu večer sa 
zúčastniť v Liptovskom Mikuláši slávnostného otvorenia zrekonštruovaného futbalového štadióna, kde pri tej 
príležitosti odohrá derby MFK Tatran Liptovský Mikuláš s víťazom slovenského pohára MFK Ružomberok.  
 
Nasledovala krátka diskusia o tom, a keďže nikto z členov SR FNPŠ, či už z pracovných alebo iných dôvodov, sa 
nemôže zúčastniť dotknutého otvorenia športoviska, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek tému uzavrel s tým, že by 
v tomto prípade išiel na slávnostné otvorenie projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený 
riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, ak mu to okolnosti a možnosti dovolia. 
 
Záverom predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek zhrnul, že budúci týždeň alebo v najbližších dňoch bude hlasovanie 
„per rollam“ k problematike UNIZA. Ďalej, že najbližšie zasadnutie SR FNPŠ je naplánované na 15.08.2024 
v Bratislave a nasledujúce zasadnutie SR FNPŠ bude predbežne 12.09.2024 v Dolnom Kubíne, pričom ostatné 
veci idú štandardne ako sú stanovené.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 14/5/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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Na záver zasadnutia sa predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval prítomným členom SR FNPŠ 

za konštruktívny prístup a bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ a všetkým zaželal pekný zvyšok 

dňa.  

 

 

 

Lukáš Pitek      Silvia Ondrejčáková 
predseda správnej rady FNPŠ overovateľka, koordinátorka procesov a projektová 

manažérka kancelárie FNPŠ 

 

 

 

Michal Fabian 
zapisovateľ, právnik kancelárie FNPŠ 
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Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 27. júna 2024:  

 

Uznesenie č. 1/5/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 

správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 2/5/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje zrušenie uznesenia č. 4/10/2023 SR FNPŠ bod 3 zo dňa 

14.12.2023 v znení uznesenia č. 6/3/2024 SR FNPŠ bod 2 zo dňa 11.04.2024 týkajúceho sa vypracovania návrhu 

kritérií na poskytnutie príspevku na projekt podpory významnej súťaže podľa § 15b zákona č. 310/2019 Z. z. 

o Fonde na podporu športu v znení neskorších predpisov, vrátane spôsobu určenia výšky príspevku. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 3/5/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 

na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 4/5/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov významných 

súťaží organizovaných na území Slovenskej republiky v rokoch 2024 a 2025. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 5/5/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov športovej 

infraštruktúry národného významu.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu termínu realizácie projektu/realizácie 

hlavných aktivít projektu ŠINV „Športové centrum UNIZA“ schváleného uznesením č. 9/5/2023 SR FNPŠ zo dňa 

30.06.2023 doručenú prijímateľom Žilinská univerzita v Žiline dňa 27.05.2024 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje 

s predlžením termínu oprávneného obdobia použitia príspevku, do 31.07.2024. 
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T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 6/5/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2020/001. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 7/5/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o vydanie súhlasu so zverením projektu do správy 

v rámci žiadosti č. 19 (Mesto Nové Zámky) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu rozpočtu v rámci žiadosti 

č. 123 (Mesto Spišská Nová Ves) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu rozpočtu v rámci žiadosti 

č. 35 (Mesto Brezno) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu v rámci programu “Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry” č. 2021/004 a 

rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 8/5/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

číslo: 2022/002. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu v rámci žiadosti 

č. 177 (Hlavné mesto SR Bratislava) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu “Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry” 

č. 2022/002 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu umiestnenia projektu v rámci žiadosti 

č. 108 (Jazdecký klub Detva) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie príspevku na projekt 
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podpory športu v rámci programu “Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry” č. 2022/002 a 

rozhodla, že žiadosť neschvaľuje.  

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 9/5/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

číslo: 2023/001.  

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 10/5/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory 

pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje termín ukončenia finančnej kontroly predloženej dokumentácie 

k vyúčtovaniu poskytnutej mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej 

podpory pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001 s lehotou do 31.12.2024. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 11/5/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o ukončení finančnej kontroly predloženej 

dokumentácie k vyúčtovaniu poskytnutej mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

mimoriadnej podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/001. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje Správu ku kontrole Mimoriadna podpora pre profesionálne 

športové kluby č. 2021/001 vykonanej v období 01.09.2023 do 31.12.2023 zo dňa 31.12.2023. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 12/5/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie stanovisko dozornej rady Fondu na podporu športu 

k návrhu Výročnej správy Fondu na podporu športu za rok 2023 prijaté uznesením č. 1/3/2024 DR FNPŠ zo dňa 

26.06.2024. 

2.  Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje na návrh predsedu správnej rady Fondu na podporu športu 

Výročnú správu Fondu na podporu športu za rok 2023 overenú audítorom. 

T: ihneď 
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Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 13/5/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje predložený plán zasadnutí správnej rady Fondu na podporu 

športu na 2. polrok roka 2024. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 14/5/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

 

Správna rada 
Fondu na podporu športu 

 
Dátum:   27. jún 2024 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 2) 

 

Priezvisko a meno             Podpis 

Pitek Lukáš  

Asványi Gábor  

Krnáč Jozef  

Dráb Miroslav online 

Lažo Miroslav  

Hrbek Patrik ospravedlnený 

Božik Jozef ospravedlnený 

Záhončík Ján  

Pivovarník Ján  

Bečarik Pavol  

Ľalík Milan  

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

POZVANÍ, HOSTIA A PRÍSEDIACI 

 

Zasadnutie Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 27.06.2024 v sídle Fondu na podporu 

športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 2) 

Číslo Priezvisko a meno Podpis 

1. Tomáš Miloš 

(predseda DR FNPŠ) 

 

2. Jenčuš Radoslav  

3. Antolová Lucia  

4. Fabian Michal  

5. Ondrejčáková Silvia  

6. Noga Michal  

7. Tvrdoň Jozef  

8. Kobulnický Jakub  
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9. Drenčák Peter  

10.   

11.   

12.   

13.   

14.   

15.   

16.   

17.   

18.   

 


